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    Ηχώ της Θράκης
ΓΙΑ ΤΟΝ ΠΟΛΙΤΗ, ΤΗΝ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗΤΗΝ ΟΙΚΟΓΕNEIA - Για την  Θράκη που θέλουμε, Για την Ξάνθη που ονειρευόμαστε

Με την υπογραφή του ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΥ       ΤΕΤΑΡΤΗ  17 ΑΠΡΙΛΙΟΥ   2024      Α.Φ. 141   ΤΙΜΗ 1,00 ΕΥΡΩ

Στράτος Κοντός. 
Πολύ κοντά στις 
προσδοκίες των 

Ξανθιωτών 
η πολιτική του

Η εμπειρία  οδηγεί 
τα βήματα του 
δημάρχου Θωμά 
Μίχογλου, για το 
καλό του δήμου

Τι πρωτότυπο 2 αλλοδαποί διακινητές, πέρασαν 10 
λαθρομετανάστες με πλαστική βάρκα τον Έβρο, 
και τους συνέλαβε η αστυνομία

Για ανθρωποκτονία με δόλο και λη-
στεία η Δροσερίτισσα που λήστεψε και 
έστειλε στον θάνατο την 
ηλικιωμένη Ξανθιώτισσα.

Ακόμη ένα χτύπημα της Αστυ-
νομίας της Ξάνθης, απέναντι 
στην 
κακουργηματική συμπεριφο-
ρά ορισμένων Δροσεριτών   
– Εξιχνιάστηκε κλοπή 
μετασχηματιστή σε αγροτική 
περιοχή της Ξάνθης
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ΗΧΩ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ

 ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ

ΕΚΔΟΤΗΣ 
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ

ΓΚΟΥΛΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ

-ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΙ
ΠΟΛΙΤΙΚΟ & ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟ ΡΕΠΟΡΤΑΖ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

ΚΟΙΝΩΝΙΚΟ
ΓΚΟΥΛΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΑΘΛΗΤΙΚΟ
ΑΜΠΟΒΙΑΝΙΔΗΣ ΝΕΚΤΑΡΙΟΣ

ΤΗΛ 2541 0 73116
6936646455

ΚΟΥΝΤΟΥΡΙΩΤΟΥ 33
Τ.Κ. 67131ΞΑΝΘΗ

eimail:info@xanthitimes.gr
&

alexpavlikiano@gmail.com
ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΥΛΗΣ 

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 
ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ
ΑΡΘΡΟΓΡΑΦΙΑ

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ 
ΕΤΗΣΙΕΣ

ΙΔΙΩΤΩΝ.....60.00 ΕΥΡΩ
ΣΥΛΟΓΩΝ....100.00 ΕΥΡΩ

ΤΡΑΠΕΖΩΝ....200.00 ΕΥΡΩ
ΟΡΓΑ/ΣΜΩΝ...600.00 ΕΥΡΩ

ΣΥΝΑΙΤΕΡΙΣΜΩΝ.600.00
ΕΥΡΩ

ΔΗΜΩΝ ... 600,00 ΕΥΡΩ
ΑΜΘ ... 600,00

Οι παραπάνω τιμές δεν περιλαμβάνουν ΦΠΑ
Απαγορεύεται η ολική,  μερική ή περιληπτική 

ή κατά παράφραση ή απόδοση του περιε-
χομένου μηχανικά ή ηλεκτρονικά χωρίς την 

έγγραφη άδεια του εκδότη
Νόμος 2121/93 και κανόνες Διεθνούς Δικαί-

ου που ισχύουν στην Ελλάδα.

η θέση μας

Στράτος Κοντός. Πολύ κοντά στις 
προσδοκίες των Ξανθιωτών 
η πολιτική του
ΧΩΡΙΣ ΕΠΑΡΣΗ ΕΠΙΤΥΓΧΑΝΕΙ ΤΟΥΣ ΣΤΟΧΟΥΣ ΠΟΥ ΕΘΕΣΕ ΠΡΟΕΚΛΟΓΙΚΑ

- Πολύ καλή συνεργασία με τους όμορους δήμους, 
- Ξεκαθάρισμα των οικονομικών του δήμου,
-  Οι ΘΛΕ πραγματοποιήθηκαν χωρίς προσκόμματα, μπήκε σε τροχιά η συζήτη-
ση για του χρόνου, 
- Η Πόλις ονείρων ξεκινά
- Οι γιορτές παλιάς πόλης σχεδιάζονται
- Δράσεις για την υγεία των δημοτών της Ξάνθης 
- Καθαριότητα
- Ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων έγκαιρα και σε λογικό πλαίσιο
- Η Πολιτική Προστασία στο «πόδι» - Στέκεται στο πλευρό της.
- Αδέσποτα, έχουν δρομολογηθεί λύσεις.
- Πράσινο. Ενίσχυση, ενθάρρυνση για μία όμορφη πόλη, χρηματοδότηση. 
- Πρόσληψη Ειδικών Συμβούλων μέσω διαφανών διαδικασιών
- Ορθή χρήση των χρημάτων των δημοτών.
- Ως δήμαρχος - ανεξάρτητα από τα προσωπικά πολιτικά πιστεύω του - λει-
τουργεί ακηδεμόνευτα και μακρυά από πολιτικές «υποχρεώσεις» και αγκυ-
λώσεις.
- ΤΕΛΟΣ η πολυπόθητη και πολυαναμενόμενη μάχη με την «ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΟΤΗΤΑ 
ΤΩΝ ΔΗΜΟΤΩΝ» βρίσκει τον δρόμο της.

ΤΟ ΚΥΡΙΟΤΕΡΟ ΟΛΩΝ -  ΚΑΤΑΦΕΡΕ ΟΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΣΤΟ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ, ΝΑ ΠΑΙΡΝΟΝΤΑΙ ΚΑΤΟΠΙΝ 

ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ, ΟΧΙ ΕΝ ΚΡΥΠΤΩ ΚΑΙ ΟΥΡΛΙΑΧΤΑ
Είναι γεγονός ότι ο κόσμος της Ξάνθης, μετά από 
μία χλιαρή πενταετία και κακή έως κάκιστη 4ετία 
του Μ. Τσέπελη και  χαμένα 10 χρόνια στην ουσία 
για τους Ξανθιώτες εξ αιτίας κακών επιλογών και 
κάκιστης διαχείρισης - ήθελαν και θέλουν από την 
νέα διοίκηση, αν μη τι άλλο, να τους σεβαστεί και να 
κάνει λίγο καλύτερη την καθημερινότητά του.

Ο νέος δήμαρχος Στράτος Κοντός, που αντιλήφθηκε 
έγκαιρα τις ανάγκες των Ξανθιωτών, προεκλογικά, 
στάθηκε απέναντί τους έντιμα και δεν τους έταξε λα-
γούς με πετραχήλια, κάτι που εκτιμήθηκε δεόντως.

Σύμφωνα με την καταγραφή της συμπεριφοράς των 
Ξανθιωτών, το ποσοστό που αποφάσισε να στηρίξει 
τον Στράτο Κοντό δεν έχει απώλειες.
Με λίγα λόγια, οι Ξανθιώτες, τέσσερις περίπου μή-
νες μετά την ανάληψη της διοίκησης από τον Στράτο 
Κοντό, δείχνει να μην το έχει μετανοιώσει και παρα-
κολουθεί, αυτό το καταγράφουμε για πρώτη φορά 
στα αυτοδιοικητικά πράγματα της πόλης, συμπερι-

φορές του ιδίου και των στενών συνεργατών του.
Ο Στράτος Κοντός, πορεύεται στην λογική του σεβασμού 
απέναντι στους δημότες του και η προσπάθεια που γίνε-
ται από τον ίδιο και τους στενούς του συνεργάτες, άρχι-
σαν και αποδίδουν καρπούς.
Αν οι υπηρεσίες του δήμου Ξάνθης εντατικοποιηθούν 
λίγο περισσότερο, το αποτέλεσμα σε 2 χρόνια θα είναι 
άριστο.
Καταγράφουμε μία καλή συνεργασία των πολιτικών 
προϊσταμένων και των υπηρεσιών στον δήμο Ξάνθης 
όπου απαιτείται χρόνος για να περάσει και αυτό στην 
καθημερινότητα των δημοτών. Θέλει τον χρόνο του και 
οι εργαζόμενοι να αντιληφθούν ότι η νοοτροπία του 
«κομματάρχη» υπαλλήλου πέρασε.

ΜΕΛΑΝΟ ΣΗΜΕΙΟ: Μικρός αλλά σημαντικός αριθμός αντι-
δημάρχων, δεν απαντά στα τηλέφωνα. Αντιληπτό ότι το 
έργο που έχουν επιφορτισθεί είναι μεγάλο, αλλά, οι δη-
μότες θέλουν ενημέρωση                                           Α.Π.
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- Ποιοτικό νερό Ύδρευσης
- Αποχέτευση
- Ασφαλτοστρώσεις
- Αγροτικοί Δρόμοι
-Παιδικές χαρές
- Τουριστική ανάταξη Τέμπη, Κοτζά Ορμάν, Δέλτα 
του Νέστου
- Αρδευτικό
-Διάθεση κτημάτων στους Αγρότες
-Εισροή χρηματοδοτήσεων
-Ασφαλείς παραλίες
-Ενθάρρυνση επένδυσης ακινήτων σε Βουλγά-
ρους 
-Ενθάρρυνση επενδυτών - επιχειρήσεων στην 
επικράτεια του δήμου του
-Επιλογή συνεργατών 
-Σύμπνοια και στήριξη των νέων πολιτικών του 
συνδυασμού του 
-Ανάθεση καθηκόντων
-Ισομερείς παρεμβάσεις σε όλους τους οικισμούς
- Συνεργασία με τούς όμορους δήμους και την 
Περιφέρεια.
- Πρωτοπορεία και αξιοποίηση των πόρων κο-
μποστοποίηση από τα φύκια
Αδέσποτα σε αναμονή της χρηματοδότησης και 
λύση του προβλήματος

Η εμπειρία  οδηγεί τα βήματα του δημάρχου 
Θωμά Μίχογλο, για το καλό του δήμου

Θωμάς Μίχογλου μία τοπική 
πολιτική προσωπικότητα που 
δεν μπαίνει σε καλούπια, δεν 
άγεται και φέρεται από εξωγε-
νής παράγοντες και είναι  προ-
σηλωμένος στην δουλειά του, σε 
μία προσπάθεια να μην μείνει 
κανένας οικισμός του Αγροτικού 
Δήμου που προΐσταται έξω από 
τον σχεδιασμό.

Η αλήθεια είναι ότι κυνηγήθηκε 
σε προσωπικό επίπεδο με υπό-
βαθρο την πολιτική του εξόντω-
ση και η ανεξάρτητη Δικαιοσύ-
νη, δικαίωσε την μέχρι σήμερα 
παρουσία του στο πολιτικό σκη-
νικό του τόπου.

Θωμάς Μίχογλου ντόμπρος ξε-
κάθαρος, δουλεύει ευσηνήδητα 
και απολαμβάνει της εμπιστο-
σύνης των δημοτών του ανεξάρ-
τητα από το εκλογικό αποτέλε-
σμα.

Είναι κάθε μέρα στο μετερίζι του 
και προσπαθεί για το καλύτερο.

Δεν είναι τυχαίο το γεγονός, ότι οι συντοπίτες του τον  αναδεικνύουν 
από το 2002 στα δημοτικά αξιώματα, μέχρι και το υψηλότερο βά-
θρο, αυτό του δημάρχου.

Δεν είναι τυχαίο το γεγονός, ότι στις εκλογές του 2023, κατέβηκε 
ως ο μοναδικός συνδυασμός, ακόμη μία πρωτιά για τον δήμαρχο Θ. 
Μίχογλου, αφού ο Δήμος Τοπείρου, ήταν μεταξύ των 3-4 δήμων πα-
νελλαδικά που στην εκλογική διαδικασία συμμετείχε ένας και μονα-
δικός συνδυασμός - ο δικός του -  και αυτό δεν είναι τυχαίο, αφού ο 
μεγαλύτερος αριθμός των πολιτικών του αντιπάλων, ενσωματώθηκε 
στον δικό του συνδυασμό.

Από το 2002 επανεκλέγεται συνεχώς, συμμετέχοντας ανελλιπώς σε 
όλα τα Δημοτικά Συμβούλια, καταθέτοντας σειρά ερωτήσεων, επε-
ρωτήσεων και προτάσεων, τροφοδοτώντας  τον με  την απαραίτητη 
εμπειρία, για να μπορεί σήμερα, να διοικεί τον δήμο του απρόσκο-
πτα, δίκαια και το κεφάλι ψηλά.
Οι ερασιτεχνικές ομάδες ποδοσφαίρου σε όλη την έκταση του δήμου 

του, βρήκαν στο πρόσωπό του τον άνθρωπο που στηρίζει τον τοπικό ερα-
σιτεχνικό αθλητισμό με παρεμβάσεις στις αθλητικές εγκαταστάσεις που 
προτρέπουν τους συνδημότες του να ενισχύσουν τις προσπάθειες των πο-
δοσφαιρικών σωματείων και ως πρώην ποδοσφαιριστής του ερασιτεχνικού 
ποδοσφαίρου του Νομού επί μία εικοσαετία, αλλά και ως διπλωματούχος  
προπονητής ποδοσφαίρου, ομάδων UEFA Β’ Κατηγορίας και που στο πα-
ρελθών, διετέλεσε προπονητής σε ερασιτεχνικές ομάδες της Ξάνθης.
Όμως, η  προσπάθεια του να προσφέρει στα κοινά δεν σταματά εδώ, αφού 
διετέλεσε επί μια δωδεκαετία Πρόεδρος του Συνδέσμου Εφέδρων Αξιωμα-
τικών Ξάνθης.

Σε μία προσπάθεια να μην ξεφύγουμε από το ουσιαστικό πολιτικό 
του έργο, κάναμε αναφορά στην προσωπικότητα του δημάρχου 
Θ. Μίχογλου και αυτό γιατί, στο πρόσωπο του δημάρχου, ο παρα-
τηρητής, καταγράφει το ποιόν του, που λέει ότι, δεδομένων των 
συνθηκών, η πολιτική που παράγεται, είναι και θέμα χαρακτήρα.

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ
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Πολιτική

Τι άλλο θα δούμε 
και θα ακούσου-
με στην Ξάνθη. 
- Ο Ζειμπέκ 
Αγροτοπατέρας

Ναι καλά διαβάσατε ο βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ; Της Νέας 
Αριστεράς; Του Ελληνικού Κοινοβουλίου; Του ΥΠΕΞ της 
Άγκυρας; Τέλος πάντων, αφού ο εν λόγω κύριος, που πλη-
ρώνεται από τον ιδρώτα του Ελληνικού Λαού, αλλά τον 
υπονομεύει με εξωθεσμικά «νταλαβέρια», είναι παρακα-
λώ τομεάρχης Αγροτικής Ανάπτυξης της Νέας Αριστεράς, 
της καινούριας αριστερής παραφυάδας, όπου βολεύτηκαν 
οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ, γιατί δεν τους έπαιρνε άλλο, και 
μάλιστα, στην τοποθέτηση του στην βουλή, κάνει αναφο-
ρά και τοποθέτηση για την αναθεώρηση της ΚΑΠ. (φιλοξε-
νούμε το Δελτίο Τύπου στην xanthitimew.gr για να μην μας 
λένε οι κολλητοί τους ότι βάζουμε φίμωτρο στις πολιτικές 
φωνές του τόπου μας).

Ένας βουλευτής της Ξάνθης, μαζί με τον έτερο Καππαδό-
κης βουλευτή του κυβερνώντος κόμματος, εκτός από «διευ-
κολύνσεις - ρουσφέτια», άφησαν τους αγρότες της Ξάνθης 
να παλεύουν με τους δαίμονες τους, οι οποίοι αγροτοκτηνο-
τρόφοι του Νομού, δεν γνωρίζουν αν θα υπάρχουν αύριο με 
το κόστος συντήρησης του κοπαδιού και της καλλιέργειάς 
τους στα ύψη και ενώ η κυβέρνηση αντιμετωπίζει ως επιχει-
ρηματία  τον αγρότη των 10 στρεμμάτων ή τον κτηνοτρόφο 
των 100 αιγοπροβάτων ως και τον φορολογεί ανάλογα, οι 
δύο κύριοι, που δεν γνωρίζουν κατά πού πέφτουν τα χωρά-
φια και τα κοπάδια, εκτός αν είναι προεκλογική περίοδος, 
κάνουν τοποθετήσεις για την κοινή αγροτική πολιτική.

Είναι λυπηρό απαίδευτοι άνθρωποι, όπως είναι οι δύο βου-
λευτές της Ξάνθης και του Ελληνικού Κοινοβουλίου (;) να 
μιλούν και να αποφασίζουν για τον παιδεμό των αγροτο-
κτηνοτρόφων στα έδρανα της Βουλής.  

Τι πρωτότυπο 2 αλλοδαποί διακινητές, πέρα-
σαν 10 λαθρομετανάστες με πλαστική βάρκα 
τον Έβρο, και τους συνέλαβε η αστυνομία

-ΟΙ ΛΑΘΡΟ-
ΜΕΤΑΝΑΣΤΕΣ 
ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΛ-
ΛΗΠΛΕΥΡΑ 
ΤΟΥ ΕΒΡΟΥ 
ΔΕΝ 
ΠΗΡΑΝ ΤΟ 
ΜΗΝΥΜΑ 
ΚΑΙΡΙΔΗ; 

Εδώ, σίγουρα κάτι δεν πάει καλά, και σίγου-
ρα, κάποιοι μας δουλεύουν ψηλό «γαζί».

Πώς είναι δυνατό, να ενισχύεται ο Έβρος με 
προσωπικό, να χτίζεται ολόκληρο τοίχος, το 
Υπουργείο του Καιρίδη να βγάζει του κόσμου 
τις απελάσεις και η Ελλάδα, σύμφωνα πάντο-
τε με τον Καιρίδη, να γίνεται από παράδεισος 
των λαθρομεταναστών σε κόλαση και αυτοί 
να έρχονται σωρηδόν και να περνάν τον Έβρο 
δέκα δέκα.

Προς θεού αυτό που γράφουμε δεν έχει να 
κάνει με τους αστυνομικούς, τους συνοριοφύ-
λακες και τους Στρατιωτικούς που ξεροστα-
λιάζουν στα αναχώματα και συλλαμβάνουν 
τους λαθρομετανάστες που καταπατούν τα 
σύνορα, αλλά με το πολιτικό παραμύθι που 
μας πουλάει ο Καιρίδης, λέγοντας ότι οι ροές 
των Λαθρομεταναστών μειώθηκαν κατά πολύ 
– παρεμπιπτόντως τα ίδια έλεγε και ο προ-
κάτοχός του Μηταράκης, που μετέτρεψε τον 
Έβρο σε χώρο φιλοξενίας των λαθρομετανα-
στών και έφυγε νύχτα από το υπουργείο – με-
ταξύ μας και τον Καιρίδη με τα φούμαρα που 
πουλάει στον Ελληνικό λαό – νύχτα τον βλέ-
πω να φεύγει.

Υπομονή μέχρι να βρεθεί – αν ποτέ βρεθεί – 
πατριώτης υπουργός και σταματήσει τουλά-
χιστον αυτήν την κωμωδία.

Παρόλα αυτά το θέμα μας είναι άλλο.

Πώς στην ευχή αφού η Ελλάδα 
από παράδεισος των Λαθρομε-
τανστών, έγινε κόλαση, αυτοί που 
περιμένουν από την άλλη πλευρά 
του Έβρου και με την ευλογία των 
Τουρκικών Μυστικών Υπηρεσιών, 
ωθούνται προς την Χώρα μας, τι 
στην ευχή, δεν πήραν το μήνυμα 
του Καιρίδη, ότι πλέον η Ελλάδα 
έπαψε να είναι παράδεισος για 
τους Λαθρομετανάστες;

Μάλλον δεν γνωρίζουν Ελληνι-
κά οι λαθρομετανάστες που είναι 
από την άλλη πλευρά του Έβρου, 
για να συνεχίζουν να πληρώνουν 
αδρά τους δουλέμπορούς για να 
τους βάζουν σε πλαστικές βάρκες 
και να τους περνάν στην Ελληνική 
πλευρά του Έβρου.

Σίγουρα δεν ξέρουν Ελληνικά

Μήπως, λέω εγώ τώρα, να στή-
σουμε κανένα φροντιστήριο από 
την άλλη πλευρά του Έβρου, για 
να τους δώσουμε να καταλάβουν 
οι κάθε λογής λαθρομετανάστες 
ότι η Ελλάδα δεν είναι πλέον πα-
ράδεισος – τουλάχιστον για τους 
Έλληνες – και να μην έρχονται 
άλλο πιά στην Χώρα μας; Λέω μή-
πως.

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

ΕΙΥΕ Ξάνθης: Όλοι, όλες στην 
ΑΠΕΡΓΙΑ Τετάρτη 17 ΑΠΡΙΛΗ
Η ΕΙΥΕ Ξάνθης για σήμερα, με προηγούμενη ανακοίνωσή 
της, κάλεσε τον κόσμο και τους εργαζόμενους της Ξάνθης 
να συμμετάσχουν στην Γενική Απεργία ζητώντας οι εργα-
ζόμενοι να παραβλέψουν τις πλειοψηφίες της ΑΔΕΔΥ και 
της ΓΣΣΕ κάνοντας παράλληλα αναφορά στα Τέμπη.

Ζητά από τους εργαζόμενους να απεργήσουν στους χώ-
ρους δουλειάς βάζοντας ως προμετωπίδα τα αιτήματα για 
ανώτατο μισθό στα 900 ευρώ, ζητώντας όλα όσα δικαιού-
νται για αξιοπρεπή ζωή.
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Δήμος Ξάνθης: Προάγοντας την 
Υγεία, Ενισχύοντας την Πρόληψη, 
γιατί  «Η υγεία μου, είναι δικαίωμά 
μου»

93 άτομα συμμετεί-
χαν στις προληπτικές 
εξετάσεις που πραγ-
ματοποίησε ο δήμος 
Ξάνθης σε συνεργασία 
με υγειονομικούς 
φορείς στα πλαίσια του 
προγράμματος «Η υγεία 
μου, είναι δικαίωμά 
μου»

Με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Υγείας, ο Δήμος Ξάνθης συνεργά-
στηκε  με την 4η Υγειονομική Περιφέρεια, το Κέντρο Υγείας Ξάνθης, 
το Κέντρο Υγείας Αβδήρων, το Κέντρο Κοινότητας Δήμου Ξάνθης και 
τη Διεύθυνση Κοινωνικής Πρόνοιας – Κοινωνικής Πολιτικής και Αλλη-
λεγγύης, διοργανώνοντας μια  επιτυχημένη δράση που περιελάμβανε 
ενημέρωση και προληπτικές εξετάσεις,  με τίτλο «Η υγεία μου, δικαίω-
μά μου».

Στόχος της δράσης ήταν η ενημέρωση του κοινού για τη διαφύλαξη 
του αγαθού της υγείας, ευθυγραμμισμένη με τις προτάσεις του Παγκό-
σμιου Οργανισμού Υγείας.

93 άτομα (40 άνδρες και 53 γυναίκες, ηλικίας 12-90 ετών) ανταπο-
κρίθηκαν στην πρόσκληση ευαισθητοποίησης και έλαβαν μέρος σε 
προληπτικές μετρήσεις σακχάρου και αρτηριακής πίεσης. Από τους 
συμμετέχοντες, 23 άτομα παρουσίασαν παθολογικές τιμές πίεσης και 
7 άτομα παθολογικές τιμές σακχάρου, και παραπέμφθηκαν για περισ-
σότερες εξετάσεις.

Παρόντες στην εκδήλωση ήταν ο Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πρόνοιας 
και Κοινωνικής Πολιτικής και Αλληλεγγύης κ. Κώστας Γκαγκαλίδης, η 
Διευθύντρια του Κέντρου Υγείας Ξάνθης κα. Ανδρομάχη Παπαδοπού-
λου, η Διευθύντρια του Κέντρου Υγείας Αβδήρων κα. Μάρθα Ανδρέου. 
Αξίζει να τονιστεί η πολύτιμη συμβολή του νοσηλευτικού προσωπικού, 
το οποίο διενήργησε τους ελέγχους με επαγγελματισμό και ευαισθη-
σία.

Η συμμετοχή του κοινού ανέδειξε την ανάγκη για ενημέρωση στην  
πρόληψη, ενώ η συλλογική παρουσία φορέων και του νοσηλευτικού 
προσωπικού, εδραίωσε την αξία της κοινής προσπάθειας, θέτοντας τα 
θεμέλια για μελλοντικές πρωτοβουλίες που θα προωθούν την υγιεινή 
διαβίωση και θα διασφαλίζουν την πρόσβαση σε ποιοτικές υπηρεσίες 
υγείας, για όλους τους πολίτες.

Ο Γ. Αυτιάς υποψήφι-
ος για την Ευρωβουλή 

Βλέποντας την φωτογραφία με την προώ-
θηση από τον Πρωθυπουργό του δημοσι-
ογράφου Γ. Αυτιά που προαλείφεται για 
την Ευρωβουλή, αναρωτιέμαι τελικά πια 
προσόντα πρέπει να έχει ο Ευρωβουλευ-
τής για να εκπροσωπήσει τον Ελληνικό Λαό 
στο Ευρωκοινοβούλιο και τα μόνα προσό-
ντα που μπορώ να καταγράψω για τον Γ. 
Αυτιά είναι ότι σε όλη την δημοσιογραφι-
κή του πορεία, τουλάχιστον έτσι όπως την 
καταγράφομε στην τηλεοπτική του παρου-
σία, είναι ο Λαϊκισμός στο έπακρο, είναι το 
«γλύψιμο» από την κορφή μέχρι τα νύχια 
όταν είχε φιλοξενούμενο στην εκπομπή του 
κάποιον Υπουργό. Σαφώς και δεν αντέχει 
κάποιος λογικός άνθρωπος να παρακολου-
θεί τον λαϊκισμό σε όλο του το μεγαλείο και 
όμως, αυτός ο άνθρωπος, λόγω της ανα-
γνωρισιμότητας του, προτάθηκε να είναι 
ευρωβουλευτής από την ΝΔ, και τελικά, το 
συμπέρασμα βγαίνει αβίαστα. Για να σε 
ψηφίσει ο λαός πρέπει να σε ξέρει.
Αν είσαι ντενεκές, μικρή σημασία έχει. Με 
το πές πές πές, ο λαός θα σε ψηφίσει και 
σαφέστατα το κριτήριο του λαού περιορίζε-
ται μόνο στο αν είσαι γνωστός. Αν πάλεψες 
και αγωνίστικες για την κοινωνία, πολύ μι-
κρή σημασία έχει. Αρκεί να είσαι γνωστός 
στον κόσμο, τα υπόλοιπα θα τα αναλάβει η 
«εργολαβία» των imats maker.
Αν η εικόνα του «γλύφτη» και λαϊκιστή σε 
στέλνει στα έδρανα του κοινοβουλίου, τότε 
σίγουρα οι επιλογές των πολιτών, είναι ότι 
του σερβίρουν τα κόμματα και οι τηλεορά-
σεις και εδώ πλέον η ευθύνη είναι των πολι-
τών ξεκάθαρα.
Να ξεκαθαρίσουμε ότι στόχος δεν είναι ο Γ. 
Αυτιάς αλλά το κριτήριο επιλογής των πο-
λιτών, οι οποίοι καρφωμένοι μπροστά στην 
τηλεόραση, παρακολουθούν σκουπίδια, κα-
ταγράφουν σκουπίδια, μασούν σκουπίδια 
και αναμασούν σκουπίδια.

Σύλληψη 
αλλοδαπού 
διωκόμε-

νου με Ευ-
ρωπαϊκό 
Ένταλμα 

Σύλληψης

 
Συνελήφθη την 
Παρασκευή τις 
πρώτες πρωινές 
ώρες, στο Συνορι-
ακό Σημείο Διέλευ-
σης Κήπων Έβρου 
από αστυνομικούς 
του Τμήματος 
Δ ι α β α τ η ρ ι α κ ο ύ 
Ελέγχου Κήπων 
της Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Αλε-
ξ α ν δ ρ ο ύ π ο λ η ς , 
ένας αλλοδαπός, ο 
οποίος διώκεται με 
Ευρωπαϊκό Ένταλ-
μα Σύλληψης των 
Αρχών της Γερμα-
νίας για αδικήματα 
περί σεξουαλικού 
εξαναγκασμού, σε-
ξουαλικής παρενό-
χλησης καθώς και 
διάδοση πορνο-
γραφικού υλικού.

Συγκεκριμένα, ο 
δράστης μετέβη 
στο παραπάνω ση-
μείο προκειμένου 
να πραγματοποι-
ήσει έξοδο από τη 
χώρα μας, όπου 
κατά τον έλεγχο 
διαπιστώθηκε ότι 
σε βάρος του έχει 
εκδοθεί το παρα-
πάνω Ευρωπαϊκό 
Ένταλμα Σύλλη-
ψης.
Ο συλληφθείς θα 
οδηγηθεί στον αρ-
μόδιο Εισαγγελέα.
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Για ανθρωποκτονία με δόλο και λη-
στεία η Δροσερίτισσα που λήστεψε 
και έστειλε στον θάνατο την 
ηλικιωμένη Ξανθιώτισσα.

ΤΙ ΛΕΕΙ Η ΑΝΑΚΟΙΝΩ-
ΣΗ ΤΗΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ 
ΓΙΑ ΤΟ ΕΓΚΛΗΜΑ- 
ΕΛΠΙΔΑ ΟΛΩΝ ΝΑ 
ΣΥΝΑΙΤΙΣΘΟΥΝ ΟΙ 
ΔΡΟΣΕΡΙΤΕΣ

Εξιχνιάσθηκε υπόθεση ληστείας με αρπαγή τσάντας 
σε βάρος ηλικιωμένης, που είχε ως αποτέλεσμα τον 
θάνατό της

Για την υπόθεση ταυτοποιήθηκε και συνελήφθη ως 
δράστιδα μία ημεδαπή

 

Εξιχνιάσθηκε, έπειτα από μεθοδική και εμπεριστατωμένη έρευνα 
αστυνομικών του Τμήματος Ασφάλειας Ξάνθης, υπόθεση ληστείας με 
αρπαγή τσάντας σε βάρος ηλικιωμένης, που είχε ως αποτέλεσμα τον 
θάνατό της.

Για την υπόθεση συνελήφθη μία ημεδαπή σε βάρος της οποίας σχη-
ματίσθηκε δικογραφία για ανθρωποκτονία με δόλο και ληστεία.

Ειδικότερα, όπως προέκυψε από την αστυνομική έρευνα, την Τετάρτη 
το πρωί στην Ξάνθη, η δράστιδα με άσκηση σωματικής βίας, άρπαξε 
την τσάντα πεζής ηλικιωμένης, ρίχνοντάς την στο έδαφος, με αποτέ-
λεσμα τον τραυματισμό της στο κεφάλι, ενώ στη συνέχεια τράπηκε σε 
φυγή.

Η ηλικιωμένη μεταφέρθηκε στο νοσοκομείο της πόλης, όπου κατέλη-
ξε λίγες ώρες αργότερα.

Στο πλαίσιο άμεσης και επιστάμενης διερεύνησης της υπόθεσης, η 
δράστιδα αναζητήθηκε και εντοπίστηκε την ίδια ημέρα από αστυνο-
μικούς, σε περιοχή της Ξάνθης.

Επιπλέον βρέθηκε και κατασχέθηκε η αφαιρεθείσα τσάντα.

Η συλληφθείσα θα οδηγηθεί στον κ. Εισαγγελέα Πρωτοδικών Ξάν-
θης, ενώ την προανάκριση ενεργεί το Τμήμα Ασφάλειας Ξάνθης.

Ελπίδα όλων να συναιτισθούν οι 
Δροσερίτες
Με δεδομένο ότι η γυναίκα από το Δροσερό που προσπάθησε να 
ληστέψει την ηλικιωμένη, δεν είχε πρόθεση να την σκοτώσει και 
ίσως  όλο αυτό το τραγικό συμβάν που στοίχισε την ζωή της ηλικι-
ωμένης, να σταθεί η αφορμή και η κακουργηματική συμπεριφορά 
των Δροσεριτών να λάβει τέλος και οι Ξανθιώτες να ανασάνουν 
από συμπεριφορές που θέτουν σε κίνδυνο πρωτίστως τις ζωές των 
πολιτών και δευτερευόντως τα περιουσιακά τους στοιχεία. 

Είναι καιρός, οι ομάδες από το Δροσερό που ζουν μέσα στην παρα-
νομία, να αντιληφθούν ότι οι πράξεις τους, μπορεί να έχουν τραγι-
κές συνέπειες.

Ελπίδα όλων η δικαιοσύνη με την απόφαση της να στείλει το μήνυ-
μα που πρέπει.

Γυρίζει ο τροχός
 - Μέτιος καταγγελέι 
Τοψίδη

Η καταγγελία της παράταξής μας αφορά 
έργα αντιμετώπισης φυσικών καταστρο-
φών που γίνονται με τη διαδικασία του 
κατεπείγοντος. Η νέα διοίκηση εφάρμο-
σε διαδικασίες που οδήγησαν σε εξευ-
τελιστικές εκπτώσεις 1,8% και 5,36%. 
Η δική μας Διοίκηση σε αντίστοιχες 
περιπτώσεις εφάρμοσε διαδικασίες που 
οδήγησαν σε εκπτώσεις που κυμαίνονταν 
από 38,16% μέχρι 48,47%.

Και να λοιπόν πώς αλλά-
ζουν τα πράγματα και τα 
φέρνει έτσι ο τροχός που 
στην θέση του Χ. Μέτιου 
βρίσκεται ο Χ. Τοψίδης 
που τον κατήγγειλε όσο 
καιρό βρισκόταν στην 
αντιπολίτευση και τώρα 
την θέση του πήρε ο πρώ-
ην Περιφερειάρχης που 
πίνει από το πικρό ποτήρι 
της αντιπολίτευσης.

Βέβαια επειδή αυτά τα 
έργα οι πολίτες της Περι-
φέρειας ΑΜΘ που βρίσκο-

νται μακρυά από τα κέντρα εξουσίας 
δεν τα πολύ καταλαβαίνουν και το πο-
σοστό που συνήθως μειώνεται από τους 
διαγωνισμούς δεν έχουν εικόνα πώς η 
εξουσία τα αξιοποιεί οπότε καμία ση-
μασία δεν έχει η πολιτική κοκορομαχία.

Οι πολίτες θέλουν έργα και τους είναι 
αδιάφορο το πολιτικό παιγνίδι μεταξύ 
συμπολίτευσης και αντιπολίτευσης.

Οι πολίτες θέλουν έργα και όχι λόγια. 
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Αναβαθμίζονται και ανακαινίζονται τρία νοσο-
κομεία και 26 Κέντρα Υγείας σε Μακεδονία και 
Θράκη

Η Αναπληρώτρια Υπουργός Υγείας, Ειρήνη Αγα-
πηδάκη, βρέθηκε  την Τρίτη 9 Απριλίου στη Θεσ-
σαλονίκη, όπου και παρέστη στην υπογραφή 
συμβάσεων για την ενεργειακή και λειτουργι-
κή αναβάθμιση και ανακαίνιση των κτιριακών 
υποδομών και εγκαταστάσεων 3 Νοσοκομείων 
και 26 Κέντρων Υγείας της 3ης και 4ης Υγειονο-
μικής Περιφέρειας Μακεδονίας και Θράκης.

Το ύψος 
των 
συμβάσεων 
ανέρχεται 
σε 66,73 
εκατ. ευρώ. 

Προφανώς η πολιτική ηγεσία δεν κατάλαβε ότι 
οι δομές υγείας της Ανατολικής Μακεδονίας και 
Θράκης χρειάζονται γιατρούς και όχι ντουβάρια 
και ενεργειακή αναβάθμιση των Κέντρων Υγείας 
και των Νοσοκομείων.

Όπως φαίνεται, είναι πιο εύκολο για την πολιτική 
ηγεσία της Υγείας, να υπογράφει συμβάσεις για 
κτιριακές αναβαθμίσεις ύψους πολλών εκατομ-
μυρίων ευρώ από το να προσλαμβάνει προσωπικό 
που θα κάνουν πραγματικά λειτουργικές τις δομές 
υγείας και ωφέλιμες για τον Ελληνικό Λαό που πα-
σχίζει να βάλλει κάτι τις στην άκρη για την κακή 
ώρα που αρρωστήσει για να τρέξει σε κάποιο ιδιω-
τικό νοσηλευτικό ίδρυμα για να βρει την υγειά του.

Άραγε με 66 εκατομμύρια ευρώ πόσους γιατρούς 
και νοσοκόμους θα προσλάμβαναν στα νοσοκο-
μεία και τα Κέντρα Υγείας;

Πόσο δύσκολο είναι να στρέψουν αυτά τα «πετα-
μένα» λεφτά για τις δομές υγείας, στην πραγματι-
κή υγεία, που τόση ανάγκη έχουν οι πολίτες;

Είναι δυνατόν, μετά και από αυτήν την πρωτοβου-
λία της κυρίας Αγαπηδάκη που ελαφρά την καρδία 
υπογράφει συμβάσεις εκατομμυρίων ευρώ, από 

την στιγμή που ξέρει ότι πε-
θαίνει κόσμος στα νοσοκο-
μεία λόγω έλλειψης ιατρικού 
και νοσηλευτικού προσωπι-
κού;

Πότε επιτέλους το πολιτικό 
σύστημα που παίζει στα ζά-
ρια τις ζωές των πολιτών, θα 
αντιληφθεί ότι με αυτές τις 
ενέργειες και πράξεις ο λαός 
χάνει την εμπιστοσύνη του;

Και σίγουρα σε αυτή την πε-
ρίπτωση, δηλαδή την σπα-
τάλη της συντήρησης των 
υπαρχουσών δομών υγείας 
χωρίς να λαμβάνεται καμία 
μέριμνα για την πλήρωση θέ-
σεων του επιστημονικού και 
του νοσηλευτικού προσωπι-
κού, κανένας λογικός νους 
δεν θα βγάλει το συμπέρα-
σμα ότι οι κυβερνώντες νοιά-
ζονται πραγματικά για το 
καλό των πολιτών τους.

Με λίγα λόγια, είναι αδιάφο-
ρο στην πολιτική ηγεσία της 
Ελλάδος, αν οι πολίτες πε-
θαίνουν αβοήθητοι μέσα στα 
Νοσοκομεία και τα Κ.Υ. αρ-
κεί αυτά να είναι βαμμένα!!

Ακόμη ένα χτύπημα της Αστυνομίας 
της Ξάνθης, απέναντι στην 
κακουργηματική συμπεριφορά ορι-
σμένων Δροσεριτών   
– Εξιχνιάστηκε κλοπή 
μετασχηματιστή σε αγροτική 
περιοχή της Ξάνθης

Για την υπόθεση ταυτοποιήθηκαν τέσσε-
ρις ημεδαποί   

 Κατασχέθηκαν 25 κιλά χαλκού

Εξιχνιάσθηκε, έπειτα από μεθοδική και εμπεριστατω-
μένη έρευνα αστυνομικών του Τμήματος Ασφάλειας 
Ξάνθης, υπόθεση διακεκριμένης κλοπής, σε αγροτική 
περιοχή της Ξάνθης.

Διακριβώθηκε η δράση τεσσάρων ατόμων της κλοπής, 
σε βάρος των οποίων σχηματίσθηκε δικογραφία για 
διακεκριμένη περίπτωση κλοπής.

Ειδικότερα, έπειτα από σχετική καταγγελία και κατό-
πιν κατάλληλης αξιοποίησης στοιχείων, αστυνομικοί 
του Τμήματος Ασφάλειας Ξάνθης, εντόπισαν σε περιο-
χή της Ξάνθης τον έναν δράστη να οδηγεί Ι.Χ.Ε. αυ-
τοκίνητο, στο εσωτερικό του οποίου βρέθηκαν 25 κιλά 
χαλκού. Όπως προέκυψε, η ποσότητα χαλκού προέρχο-
νταν από μετασχηματιστή του Διαχειριστή Ελληνικού 
Δικτύου Διανομής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΔΕΔΔΗΕ) 
που είχε αφαιρεθεί την 1-4-2024. Στο πλαίσιο της 
συνεχιζόμενης έρευνας ταυτοποιήθηκαν ακόμη τρεις 
ημεδαποί – συνεργοί της παραπάνω κλοπής.

Η προαναφερόμενη ποσότητα χαλκού κατασχέθηκε 
και αποδόθηκε αρμοδίως.

Η σχετική δικογραφία θα υποβληθεί στον κ. Εισαγγε-
λέα Πρωτοδικών Ξάνθης, ενώ την προανάκριση ενερ-
γεί το Τμήμα Ασφάλειας Ξάνθης.



ΗΧΩ 
ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ

8 Πολιτική
ΤΕΤΑΡΤΗ 17 ΑΠΡΙΛΙΟΥ   2024  

Ερώτηση ανεξάρτητου βουλευτή 
Μπαράν Μπουρχάν προς  Υπουργό 
Οικονομικών κ. Χατζηδάκη: «Πότε 
θα ενισχύσετε το Τελωνείο των 
Κήπων»;

Το ότι η Αθήνα εγκατέλειψε 
την Θράκη στο έλεος του Θεού, 
βγαίνει ξεκάθαρα από την 
ερώτηση του Ανεξάρτητου 
βουλευτή Ξάνθης Μπαράν 
Μπουρχάν, ο οποίος, με σχε-
τική του ερώτηση προς των 
υπουργό των οικονομικών, 
ζητά να ενημερωθεί πότε 
η κυβέρνηση σκοπεύει να 
ενισχύσει το Τελωνείο των 
Κήπων που ειδικά τους καλο-
καιρινούς μήνες δέχεται πολύ 
μεγάλη πίεση κατά την είσοδο 
και έξοδο των επισκεπτών της 
Χώρας μας.

Θέμα: « Καταρρέει η ανοχή 
κατοίκων και επισκεπτών 
της Ανατολικής Μακεδονίας 
Θράκης λόγω των απαρά-
δεκτων υποδομών και της 
έλλειψης προσωπικού στο 
Τελωνείο των Κήπων»

Η «πρώτη πύλη προς την Ευρώ-
πη» όπως αποκαλούν συχνά το 
Τελωνείο των Κήπων παρουσιά-
ζει σήμερα εικόνα εγκατάλειψης. 
Η πολυπόθητη αναβάθμιση των 
εγκαταστάσεων δεν έχει επιτευ-
χθεί ακόμη. Διεθνή μέσα, επιχει-
ρηματίες, επαγγελματίες τουρι-
σμού, επισκέπτες και κάτοικοι 
ενώνουν τις φωνές διαμαρτυρίας 
τους για το ανεπαρκές επίπεδο 
υποδομών, τις ατελείωτες ώρες 
αναμονής και το ελάχιστο προσω-
πικό.

Κατά τη διμερή συμφωνία, το 
προσωπικό των συνοριακών και 
τελωνειακών αρχών οφείλει να 
είναι ισάριθμο. Το ερώτημα εί-
ναι γιατί δεν αυξάνεται αυτός ο 
αριθμός από τη στιγμή που έχουν 
πολλαπλασιαστεί οι αφίξεις και οι 
αναχωρήσεις στους Κήπους.

Η περιοχή χρειάζεται ένα σύγχρο-
νο τελωνείο που να πληροί όλες 
αυτές τις προϋποθέσεις που θα 
βοηθήσουν την απρόσκοπτη εισ-
ροή τουριστών και επαγγελματι-
ών από και προς τη χώρα μας.

Με βάση τα παραπάνω ερωτά-
ται ο αρμόδιος Υπουργός:

Τι προτίθεται να πράξει η Κυ-
βέρνηση για να δοθεί άμεση 
λύση στο πρόβλημα το οποίο 
αντιμετωπίζουν χιλιάδες ταξι-
διώτες οι οποίοι συσσωρεύο-
νται στο τελωνείο των Κήπων 
προκειμένου να περάσουν τον 
προβλεπόμενο έλεγχο;

Τι προτίθεστε να πράξετε προ-
κειμένου να εκσυγχρονιστούν 
οι κτηριακές εγκαταστάσεις 
με τη δημιουργία νέων υποδο-
μών, ώστε να ανταποκρίνονται 
στις σύγχρονες ανάγκες;

Σκοπεύετε να  ενισχύσετε 
με επιπλέον προσωπικό το 
τελωνείο, για την αποσυμ-
φόρηση της κατάστασης;

Ο Ερωτών Βουλευτής

Μπουρχάν Μπαράν

Κ. Ζαγναφέρης για υποψηφιότητα 
Αυτιά

ΜΝΗΜΗ ΧΡΥΣΟΨΑΡΟΥ….

Είμαστε στην περίοδο των μνημονίων. 
Μπαίνοντας σε ένα καφενείο για πρωινό 
καφέ βλέπω όλους τους πελάτες να κρέ-
μονται από τα χείλη των παρουσιαστών 

πρωινής εκπομπής. Ξαφνικά όλες οι παλάμες ανοικτές στρέφονται προς την 
τηλεόραση με ένα μακρόσυρτο …..ΝΑΑΑΑΑΑΑ…. Τι είχε συμβεί ? Πέρασε 
πλάνο με τις φωτογραφίες ΣΑΜΑΡΆ ΒΕΝΙΖΕΛΟΥ που είχαν την διακυβέρ-
νηση της χώρας.
Παρουσιαστής της εκπομπής ,χασκογελώντας ειρωνικά ο ΓΙΩΡΓΟΣ ΑΥΤΙ-
ΙΑΣ. Πλάι του συμπαρουσιαστής , ο λογιστής που τον προσφωνεί με το κκ 
καθηγητά επιμόνως ο ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ. Ομιλούν για την ΣΕΙΣΑΧΘΕΙΑ ως 
το φάρμακο που θα λύσει το “ανύπαρκτο’ σύμφωνα με την θεωρία τους πρό-
βλημα της οικονομίας. Κατακεραυνώνουν την ΕΕ των εκβιαστών, τιμωρών 
που έχουν στοχοποιήσει και θέλουν τον αφανισμό των Ελλήνων.
Ο λαϊκισμός φθάνει στο ζενίθ, πωλούν φτηνό πατριωτισμό κα υποβαθμίζουν 
τους Έλληνες πολιτικούς με απαξιωτικούς χαρακτηρισμούς. Είναι οι βασικοί 
υποκινηταί ( μαζί με τον μέντορα του σε άλλο σταθμό…τον “ΦΕΡΤΕ ΠΙΣΩ 
ΤΑ ΚΛΕΜΜΈΝΑ) του κινήματος των πλατειών. Είναι αυτοί που καλλιερ-
γούσανε καθημερινά μίσος, διχασμό , διαχωρισμό ,επιθετικότητα μεταξύ 
των πολιτών που ακόμα πληρώνουμε.
Ο κύριος που δεν αφήνει κανένα να μιλήσει … επαναλαμβάνοντας συνεχώς 
τις ίδιες γελοίες ατάκες έχει το θράσος να θέλει να μας εκπροσωπήσει στο 
εκ προθέσεως τιμωριτικό και σκοτεινό διευθυντήριο των Βρυξελλών όπως 
έλεγε.
Ένας τύπος που η συνέντευξη μαζί, αποτελεί τον απόλυτο αυτοεξευτελισμό 
της προσωπικότητας σου . Δημιούργημα της ελαφρότητας που διαπερνάει 
όλο το πολιτικό σύστημα.
Αποτελεί το νούμερα ένα από ένα ” γκρουπ” ανάλογων υποψηφίων που δεν 
τιμούν κανένα.
Αν η κοινωνία τον επιβραβεύσει με την πρωτιά όπως γράφεται δεν μας σώζει 
πλέον τίποτα.

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΔΕΥΑΞ: ΟΛΕΣ ΟΙ ΣΥΝΑΛΛΑΓΕΣ ΣΤΟ 
ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΗΣ ΟΔΟΥ Κ. ΜΠΕΝΗ

Η Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης Αποχέτευσης Ξάνθης ενημερώνει 
τους πολίτες ότι όλες οι συναλλαγές των με την Υπηρεσία (πληρωμές  
λογαριασμών – συνδέσεις νέων παροχών – διακοπές  παροχών ), από 
σήμερα θα διενεργούνται αποκλειστικά από το κατάστημα που εδρεύει 
επί της Κων/νου Μπένη (γραφ. Δημοτικής Αγοράς .
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O Ramūnas Macius Vice-President, Fiscal Affairs and Anti-illicit trade 
της JTI στο Delphi Economic Forum IX Το παράνομο εμπόριο χρηματο-
δοτεί την εγκληματικότητα – Η JTI συνεπής αρωγός των Αρχών στην κα-
ταπολέμησή του

Το παράνομο εμπόριο χρηματοδοτεί την εγκληματικό-
τητα – Η JTI συνεπής αρωγός των Αρχών στην κατα-
πολέμησή του

 
Αθήνα 12 Απριλίου 2024  Ως μια από τις μεγάλες προκλήσεις 
της εποχής μας, που υπονομεύει τη διεθνή νομιμότητα χα-
ρακτήρισε το παράνομο εμπόριο ο Ramūnas Macius, Vice–
President, Fiscal Affairs and Anti–illicit trade της JTI συμ-
μετέχοντας στο πάνελ «Strengthening International Trade 
amidst Geopolitical Tensions» στο φετινό Delphi Economic 
Forum IX, τονίζοντας ότι «ο δημόσιος και ο ιδιωτικός τομέ-
ας πρέπει να εργάζονται από κοινού για να ενισχύσουν το 
διεθνές εμπόριο που βασίζεται σε ένα πλαίσιο αρχών και κα-
νόνων».
Ο κ. Macius σημείωσε ότι οι γεωπολιτικές εντάσεις αξιοποι-
ούνται από το οργανωμένο έγκλημα, που επιχειρεί να «κε-
φαλαιοποιήσει κάθε ‘ευκαιρία’ και ευαλωτότητα στο επιχει-

ρησιακό περιβάλλον».
Οι καταναλωτές που καταφεύγουν στην αγο-
ρά παράνομων καπνικών προϊόντων συχνά δεν 
έχουν γνώση των επιπτώσεων. Όμως, όπως υπο-
γράμμισε ο κ.  Macius, «αφότου συγκροτηθεί 
ένα παράνομο δίκτυο, το οργανωμένο έγκλημα 
γρήγορα προσαρμόζεται και ξεκινά να το χρη-
σιμοποιεί για όλο το εύρος των παράνομων δρα-
στηριοτήτων, από το παράνομο εμπόριο καπνι-
κών προϊόντων, έως τη διακίνηση ανθρώπων και 
όπλων. Και εάν δεν περιορίσουμε το παράνομο 
εμπόριο, αυτό θα εξακολουθήσει να χρηματο-
δοτεί εγκληματικές δραστηριότητες έως και την 
τρομοκρατία».

Οργανώσεις όπως το Διεθνές Εμπορικό Επιμελητήριο 
εκτιμούν ότι το ύψος του παράνομου εμπορίου υπολογί-
ζεται σε περίπου 4 τρισ. δολάρια ετησίως, που σε όρους 
μεγέθους θα ισοδυναμούσε με την τέταρτη μεγαλύτερη 
οικονομία του κόσμου.

Λαμβάνοντας υπόψη αυτά τα δεδομένα, σχολίασε ο κ. 
Macius, «η JTI σταθερά υποστηρίζει τους θεσμούς και 
τους μηχανισμούς του παγκόσμιου εμπορίου και συμ-
μετέχει ενεργά σε κάθε συλλογική προσπάθεια για την 
καταπολέμηση του παράνομου εμπορίου προϊόντων 
καπνού. Συνεργάζεται με κυβερνήσεις, αρμόδιες αρχές 
και όλους τους ενδιαφερόμενους φορείς. Παράλληλα 
εργάζεται για την ενίσχυση των κανόνων επιβολής του 
νόμου και την ευαισθητοποίηση του κοινού σχετικά με 
τους κινδύνους των παράνομων καπνικών προϊόντων».

Στο πλαίσιο αυτό ο κ.  Macius έκανε ειδική αναφορά 
στο ότι το 2023, η JTI Hellas υπέγραψε πενταετές μνη-
μόνιο συνεργασίας με την Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων 
Εσόδων για την αναβάθμιση της συνεργασίας τους στην 
καταπολέμηση του παράνομου εμπορίου. Με αυτή την 

αφορμή υπογράμμισε ότι είναι ακλόνητη η δέσμευση της JTI 
στην υποστήριξη των προσπαθειών της Πολιτείας για την 
καταπολέμηση του παράνομου εμπορίου προϊόντων καπνού, 
μέσω της ανταλλαγής πληροφοριών, της διοργάνωσης ημερί-
δων και εκπαιδευτικών δραστηριοτήτων για τις Αρχές επιβο-
λής του νόμου και της προμήθειας εξοπλισμού στις αρμόδι-
ες αρχές και υπηρεσίες, καθώς και μέσα από την υλοποίηση 
δράσεων ενημέρωσης και ευαισθητοποίησης της κοινωνίας.

* * * * *

Η Japan Tobacco International (JTI) στην Ελλάδα

Η JTI είναι σήμερα η Νο.1 εταιρεία στον κλάδο των συμβα-
τικών προϊόντων καπνού στην ελληνική αγορά και διαθέτει 
τόσο παραγωγική όσο και εξαγωγική δραστηριότητα στη 
χώρα με το εργοστάσιο της ΣΕΚΑΠ στην Ξάνθη. Από τον 
Οκτώβριο του 2023, η JTI Hellas εισήλθε και στην κατηγορία 
των προϊόντων τεχνολογίας θερμαινόμενου καπνού με τη δι-
εθνή μάρκα της Ploom.  Η νέα αυτή επένδυση της εταιρείας 
στην Ελλάδα αποτελεί μέρος της συνολικής επένδυσης του 
ομίλου JTI παγκοσμίως για τα προϊόντα δυνητικά μειωμένου 
κινδύνου, η οποία αναμένεται να αγγίξει τα 3 δις ευρώ μέχρι 
το τέλος του 2025. Με τις επιχειρηματικές της δραστηριότη-
τες, η JTI συνεισφέρει ετησίως πάνω από το 2% των συνολι-
κών φορολογικών εσόδων της χώρας, από την απόδοση ΕΦΚ 
και ΦΠΑ καπνού, ενώ προμηθεύεται συστηματικά τα εξαιρε-
τικής ποιότητας ελληνικά καπνά για τα προϊόντα της διεθνώς. 
Εκτός από την εγχώρια αγορά, η JTI Ελλάδας έχει και την 
ευθύνη των αγορών της Κύπρου και της Μάλτας, άμεσα απα-
σχολώντας συνολικά 300 εργαζόμενους. Το 2024 η JTI Hellas 
αναγνωρίστηκε για 12η συνεχή χρονιά από το Top Employers 
Institute ως «Κορυφαίος Εργοδότης» στην Ελλάδα και ως 
ένας από τους 3 πρώτους ‘Κορυφαίους Εργοδότες’ στη χώρα.  
Σχετικά με την JTI: www.jti.com

Taste Atlas: 
Κορυφαία 

συνταγή με αρνί 
τα ελληνικά 

παϊδάκια

Άλλες 4 ελληνικές συνταγές μπή-
καν στην κατάταξη του Taste 
Atlas

Την πρωτιά στην κατάταξη του Taste 
Atlas με συνταγές με αρνί κατέκτη-
σαν τα ελληνικά αρνίσια παϊδάκια.
Στην 2η, την 3η και την 4η θέση συ-
ναντάμε παραλλαγές του τούρκικου 
κεμπάπ, ενώ η κορυφαία πεντάδα 
συμπληρώνεται με ισπανικό Lechazο, 
μία παραδοσιακή συνταγή με αρνάκι 
γάλακτος με μέλι και θυμάρι, που ψή-
νεται στον φούρνο.  

Σύλληψη 3 ατόμων για 
επικίνδυνη οδήγηση 
στην Εγνατία 
Αλεξανδρούπολης
-Κήπων.
Συνελήφθησαν την 13-4-2024 το από-
γευμα στην Εγνατία οδό Αλεξανδρού-
πολης – Κήπων, από αστυνομικούς του 
Τμήματος Συνοριακής Φύλαξης Φερών 
δύο αλλοδαποί και ένας ημεδαπός, 
διότι εντοπίστηκαν να οδηγούν επικίν-
δυνα τα οχήματα στα οποία επέβαιναν. 
Ενεργείται προανάκριση από το Τμήμα 
Τροχαίας Αλεξανδρούπολης.
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Ιρφάν Χατζηγγενε: Βάφω τις 
διαγραμμίσεις των δρόμων. 
ΔΟΞΑΣΤΕ ΜΕ

Δυστυχώς, η Ξάνθη ζει στην εποχή που θα πρέπει να 
χειροκροτεί για το αυτονόητο.

Ο θεματικός αντιπεριφερειάρχης Ιρφάν Χατζηγγενέ 
στην προσπάθειά του να καλύψει το πολιτικό κενό 
έργου και λόγου, σε ανάρτησή του στο facebook 
αποζητά το χειροκρότημα.

«Άβε  Καίσαρ»

Ποιο αναλυτικά αναφέρει στην ανάρτηση του λησμονώ-
ντας προφανώς ότι είναι υποχρέωση του να είναι οι δρόμοι 
ασφαλείς και φυσικά οι διαγραμμίσεις να φαίνονται. Βέβαια 
θα πρέπει να πράξει το ίδιο όχι μόνο στους δρόμους του 
ορεινού όγκου όπου με την βοήθεια εξωγενών παραγόντων 
έχει εκλεγεί. Ας ρίξει και καμμιά ματιά προς τους δρόμους 
των πεδινών.

Ξεκίνησε η χάραξη διαγραμμίσεων στο οδικό δίκτυο της ΠΕ 
Ξάνθης.

Πρόκειται για την υλοποίηση μιας ακόμη προεκλογικής μας 
δέσμευσης καθώς η Ασφάλεια των πολιτών αποτελεί πρω-
ταρχικό μέλημά μας.

Είναι γεγονός οτι σε πολλά σημεία του οδικού δικτύου της 
ΠΕ Ξάνθης – και ειδικά στα πλέον ορεινά ή απομακρυσμέ-
να- οι διαγραμμίσεις ήταν είτε ελλιπείς, είτε είχαν ξεθωριά-
σει εντελώς με την πάροδο του χρόνου. Αυτό είχε ως απο-
τέλεσμα να καθίσταται δύσκολη, αλλά κυρίως επικίνδυνη 
η διέλευση των οχημάτων και να μεγαλώνει σημαντικά ο 
κίνδυνος ατυχημάτων.

Οι παρεμβάσεις μας βελτιώνουν σημαντικά την κατάσταση 
και φυσικά ο σχεδιασμός περιλαμβάνει ακόμη περισσότερες 
παρεμβάσεις προς όφελος των πολιτών.

Με αμείωτη ένταση συνεχίζονται 
οι ασφαλτοστρώσεις  στους οικι-
σμούς Σέλινο, Σούνιο, Σέλερο και 
Λευκόπετρα, διώχνοντας επιτέ-
λους την σκόνη το καλοκαίρι και 
την λάσπη το χειμώνα που έμπαι-
νε στα σπίτια και τις αυλές των 
χωριανών.

Η ικανοποίηση καταγράφεται 
στις αντιδράσεις των δημοτών 
στους παραπάνω οικισμούς αφού 
τα χρόνια του Τσολακίδη, όλο 
άσφαλτος έπεφτε και άσφαλτος 
δεν έπεφτε.

Ο Γ. Τσιτιρίδης πρώτα μελετάει, 
παίρνει τις εγκρίσεις, υπογράφει 
τις συμβάσεις και μετά ανακοι-
νώνει την έναρξη και την ημερο-
μηνία υλοποίησης – λήξης των 
έργων όμως, δεν σταματάει μόνο 

Γ. Τσιτιρίδης/ μία μία εκπληρώνει 
τις προεκλογικές του δεσμεύσεις

εκεί, αφού δεν αφήνει παραπονεμένο 
το φίλαθλο κοινό των οικισμών και η 
ανάρτηση του Απόλλωνα Διομήδειας 
τα λέει όλα.

Διαβάστε την σχετική ανάρτη-
ση

Ο χρήστης Απόλλων Διομηδειας αι-
σθάνεται χαρούμενος στην τοποθεσία 
Γήπεδο Διομηδείας.

Ευχάριστα νέα για την ομάδα μας μιας 
και υλοποιήθηκε το έργο κατασκευής 
κερκίδας 150 θέσεων και είναι πλέον 
σχεδόν έτοιμες να χρησιμοποιηθούν.

Κάποιες μικρές λεπτομέρειες που 
πιστεύουμε μέχρι την Κυριακή και 
στο εντός έδρας παιχνίδι μας με τον 
Ηρακλή Ζυγού Β θα μπορούμε να της 
εγκαινιάσουμε…

Θα θέλαμε να ευχαριστήσουμε τον 
Δήμο Αβδήρων και τον κύριο Τσιτιρι-
δη Γεώργιο Politessedrasi Avdera  για 
την οικονομική στήριξη.

Πλέον οι φίλαθλοι μας θα έχουν το 
δικό τους μέρος για να στηρίζουμε της 
προσπάθειες των παικτών μας…

Ο δήμαρχος Γ. Τσιτιρίδης θεωρεί υποχρέωσή του οι δρόμοι να είναι 
ασφαλτοστρωμένοι στους οικισμούς του δήμου του καθώς και οι φίλαθλοι 
να μπορούν να εμψυχώνουν τις τοπικές ποδοσφαιρικές ομάδες.
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Έντιμη πολιτική 
στάση από τον 
Μπαράν Μπουρ-
χαν

Θα μπορούσε κανείς να χαρα-
κτηρίσει έντιμη πολιτική συ-
μπεριφορά την ενέργεια του 
πρώην βουλευτή του ΠΑΣΟΚ 
και νυν ανεξάρτητο βουλευ-
τή της Ξάνθης, ο οποίος μετά 
την απομάκρυνσή του από την 
Κοινοβουλευτική Ομάδα του 
κόμματος που εξελέγη, με από-
φαση του προέδρου Ν. Ανδρου-
λάκη, πήγε  στο προεδρείο της 
Βουλής και ζήτησε μόνος του 
την άρση ασυλίας προκειμένου 
να εκδικαστεί προσωπική του 
υπόθεση στην Ελληνική Δικαι-
οσύνη.

Κακά τα ψέματα, οι βουλευτές 
του Ελληνικού κοινοβουλίου 
δεν έχουν συνηθίσει τους πολί-
τες σε αυτές τις συμπεριφορές 
και είναι προς τιμήν του ανε-
ξάρτητου βουλευτή της Ξάνθης 
αυτή η πρωτοβουλία.

Με λίγα λόγια τι έκανε ο βου-
λευτής του ΠΑΣΟΚ ΚΙΝΆΛ 
Μπαράν Μπουρχάν; Πήγε στο 
προεδρείο και της βουλής και 
ζήτησε κατά δήλωσή του την 
άρση της βουλευτικής του ασυ-
λίας διευκολύνοντας το Σώμα 
και προκειμένου να εξετασθεί η 
ασυλία του ή όχι από την αρμό-
δια επιτροπή και με δεδομένο 
ότι η υπόθεση που εκδικάζε-
ται είναι προσωπική, κινήθηκε 
πρώτος.

Σμίνθη Ξάνθης: Πέταξαν έξω από τέμενος τον 
ψευτομουφτή Ξάνθης και τον Χουσεϊν Ζεϊμπεκ, 
που "προστάτεψε" η αστυνομία!
Γιατί η αστυνομία πήγε στη Σμίνθη να "γλιτώ-
σει" τον Ψευτομουφτή Ξάνθης κ.Τράμπα και 
την "παρέα" του, ενώ γνωρίζει ότι εκτελούν 
εντολές του Τουρκικού Προξενείου του οποίου 
είναι "υπάλληλοι";
 
 
Σχεδόν «κλοτσηδόν» εκδιώχθηκαν χθες το μεσημέρι της 
Παρασκευής  από το τέμενος της Σμίνθης Ξάνθης ο ψευ-
τομουφτής Μουσταφά Τράμπα, ο βουλευτής της Νέας Αρι-
στεράς Χουσεϊν Ζεϊμπέκ και άλλα «υψηλόβαθμα» στελέχη 
της μειονότητας που βρίσκονται… «κοντά» στο Τουρκικό 
Προξενείο Κομοτηνής! 
 
Μάλιστα, κλήθηκε και η ΕΛ.ΑΣ από την πλευρά του "Ψευ-
τομουρφτή" Ξάνθης και των φερέφωνων του Προξενείου., 
τα στελέχη της οποίας κατάφεραν να επιβάλλουν τη τάξη, 
καθώς οι μουσουλμάνοι κάτοικοι του μειονοτικού χωριού 
είχαν… στριμώξει τον ψευτομουφτή και τη συνοδεία του 
και ήθελαν να τους δείρουν, λέγοντάς τους, φύγετε από το 
χωριό μας, δεν σέβεστε τίποτα, δεν έχετε καμιά δουλειά στη 
Σμίνθη!
Ο καβγάς έγινε διότι ο ψευτομουφτής προσπαθεί να επι-
βάλλει στο χωριό ιμάμη της επιλογής του, ενώ οι πιστοί 
αντιδρούν! 

Όλα άρχισαν πριν από περίπου δύο εβδομάδες, όταν ο ιμά-
μης Σμίνθης επί 30 και πλέον χρόνια, Αχμετσίκ Μεχμέτ, 
αρρώστησε και χρειάστηκε να διακομιστεί στο Πανεπιστη-
μιακό Γενικό Νοσοκομείο της Αλεξανδρούπολης όπου και 
διασωληνώθηκε. 

Εν μέσω Ραμαζανιού, τις προσευχές στη Σμίνθη, τελούσε ο 
αντικαταστάτης του, άνθρωπος δικός του, για περισσότερα 
από 20 χρόνια. Δυστυχώς, ο ιμάμης δεν τα κατάφερε και 
έφυγε από τη ζωή.

Το Προξενείο και η ψευτομουφτεία θεώρησαν ότι βρήκαν 
μία καλή ευκαιρία να «πατήσουν πόδι» και να επιβάλλουν 
δικό τους άνθρωπο ως ιμάμη Σμίνθης, καθώς ο συγχωρεμέ-
νος δεν ανήκε στο περιβάλλον του Προξενείου και στήριζε 
την νόμιμη Μουφτεία.

Πριν από τρεις μέρες τελέστηκε η κηδεία του, όπου έκα-
νε την εμφάνιση του ο Τράμπα, προκαλώντας αντιδράσεις. 
Όμως, οι πιστοί του χωριού δεν τον πέταξαν έξω, σεβόμενοι 
το γεγονός ότι επρόκειτο για την κηδεία του αγαπημένου 
ιμάμη τους.
Όμως,  ο ψευτομουφτής έκανε την εμφάνισή του στο τέμε-
νος της Σμίνθης για την προσευχή της Παρασκευής, συνο-
δευόμενος από κλιμάκιο… 15 ατόμων (!) μεταξύ των οποί-

ων ο Χουσεϊν Ζεϊμπέκ, ο πρόεδρος της τέως «Τουρκικής» 
Ένωσης Ξάνθης, Οζάν Αχμετογλου, ο πρόεδρος του Συλ-
λόγου Επιστημόνων Μειονότητας και επίδοξος βουλευτής 
Χουσεϊν Μπαλτατζή, δέκα θρησκευτικοί λειτουργοί της 
ψευτομουφτείας και στελέχη τουρκόφωνων ΜΜΕ της πε-
ριοχής. Η… συνοδεία του Μουσταφά Τράμπα κρίθηκε ότι 
έπρεπε να ήταν πολυπληθής ώστε να κατευνάσουν τυχόν 
αντιδράσεις των πιστών.

Όσοι κάτοικοι της Σμίνθης είχαν πάει για προσευχή χθες, 
δεν καλοείδαν την εμφάνιση του Τράμπα και των ακολού-
θων του. Μάλιστα, τον προειδοποίησαν να μην αναφερθεί 
στο εκλεκτό που θέλει για ιμάμη. Ο Τράμπα άρχισε το κή-
ρυγμά του και όταν άρχισε να λέει ότι «έχουμε έναν καλό 
άνθρωπο για ιμάμη στο χωριό…», έγινε ο κακός χαμός! 
Οι πιστοί τον σταμάτησαν, άρχισαν να φωνάζουν, κόντε-
ψαν να τον προπηλακίσουν και γενικότερα τα «αίματα 
άναψαν» για τα καλά! Ευτυχώς, κλήθηκε η αστυνομία, τα 
στελέχη της οποίας έφτασαν στο τέμενος γρήγορα, ηρέ-
μησαν τα πνεύματα και ζήτησαν από τον ψευτομουφτή 
και τη συνοδεία του να αποχωρήσουν.

Τελικά, η προσευχή ολοκληρώθηκε με μία ώρα καθυστέ-
ρηση (λόγω της έντασης), ενώ σύμφωνα με πληροφορίες 
ο εκλεκτός του Τράμπα για τη θέση του ιμάμη παραδίδει 
μαθήματα κορανίου στο χωριό και οι κάτοικοι δεν τον 
θέλουν για ιμάμη καθώς προτιμούν το δεξί χέρι του αεί-
μνηστου Αχμετσίκ Μεχμέτ, ο οποίος είναι μακριά από τη 
σφαίρα επιρροής του Προξενείου και της ψευτομουφτεί-
ας.

Πάντως, γέλιο σκόρπισε η ανάρτηση του Χουσεϊν Μπαλ-
τατζή, ο οποίος εμφανίζεται μαζί με τον ψευτομουφτή 
μέσα στο τέμενος της Σμίνθης. Μάλιστα, συνοδεύεται από 
τη φράση: «Στιγμές γεμάτες ενότητα, ομοψυχία, γαλήνη 
από το όμορφο τέμενος της Σμίνθης… καλή Παρασκευή!».
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Monde Selection 2024: “Μαγνήτης” 
βραβείων τα “ΧΩΡΙΣ ΣΥΝΤΗΡΗΤΙΚΑ” 
των αναψυκτικών ΚΛΙΑΦΑ!

Χρυσό Βραβείο χωρίς πα-
ράδοση και ποιότητα δεν 
γίνεται, ΧΩΡΙΣ ΣΥΝΤΗ-
ΡΗΤΙΚΑ όμως γίνεται!

Για τους λόγους αυτούς  

τα αναψυκτικά ΚΛΙΑΦΑ δεν θα μπορούσαν να επιστρέψουν 
από τον διαγωνισμό Monde Selection ΧΩΡΙΣ βραβεία!

Ποιότητα, παράδοση και απόλαυση ΧΩΡΙΣ ΣΥΝΤΗΡΗΤΙ-
ΚΑ είναι η μαγική συνταγή της επιτυχίας που χάρισε στα 
προϊόντα ΚΛΙΑΦΑ τρία βραβεία για ακόμη μια χρονιά!

Η Βυσσινάδα και η Πορτοκαλάδα ξεχώρισαν κερδίζοντας το 
Χρυσό Βραβείο και η Λεμονάδα το Ασημένιο!

Με οδηγό την παράδοση και την ποιότητα συνεχίζουμε να 
είμαστε καινοτόμοι.

Ικανοποιημένος ο Σ. Μωραί-
της από την έκβαση της έκθεσης 
«Μοναδικές Γεύσεις» ΑΜΘ που 
πραγματοποιήθηκε στο Μετρό 
του Συντάγματος

Με αφορμή την πραγματοποίηση της έκθεσης «Μοναδικές 
Γεύσεις της ΑΜΘ στο Μετρό του Συντάγματος με την συμμε-
τοχή παραγωγών και επιχειρηματιών από την ΑΜΘ με πρω-
τοβουλία των Επιμελητηρίων Ανατολικής Μακεδονίας και 
Θράκης Ο ίδιος ενθουσιασμένος δεν κρύβει την ικανοποίηση 

του στην σχετική ανάρτηση στα μέσα κοι-
νωνικής δικτύωσης.

Χιλιάδες επισκέπτες έμειναν εντυπωσια-
σμένοι, από την ΠΟΙΌΤΗΤΑ ΤΩΝ ΠΡΟΪΌ-
ΝΤΩΝ ΚΑΙ  ΤΗΣ ΤΙΜΕΣ!!!°

Οι άριστες κρητικές των επισκεπτών, η με-
γάλη κόσμοσυρροή και οι πωλήσεις που 
είχαν οι εκθέτες, μας δίνουν δύναμη να 
συνεχίσουμε την προβολή των μοναδικών 
προϊόντων της περιοχής μας, ΕΝΩΜΕΝΟΙ, 
μία γροθιά ΟΛΟΙ πρόεδροι των ΕΠΙΜΕ-
ΛΗΤΉΡΙΩΝ, η ΠΕΡΙΦΈΡΕΙΆ μας και οι 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΊΕΣ  ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ ΘΡΆΚΗΣ!!!!

Ευχαριστούμε την Κεντρική Ένωση Επι-
μελητηρίων Ελλάδος την Περιφέρεια ΑΜΘ 
και τον ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΆΡΧΗ ΧΡΙΣΤΟΔΟΎ-
ΛΟΥ ΤΟΨΊΔΗ για την οικονομική  στήριξη 
της ΕΚΘΕΣΗΣ ΜΑΣ.

Στην έκθεση συμμετείχαν επιχειρήσεις 
σχετιζόμενες και με την διατροφή με την 
χαρακτηριστική γεύση από την ΑΜΘ 
συμμετέχοντας από όλους τους νομούς 
εντυπωσιάζοντας στην κυριολεξία τους 
επισκέπτες.

Eκδήλωση του Δι-
κηγορικού 
Συλλόγου Ξάνθης: 
«Η ενδοοικογενεια-
κή βία ενώπιον του 
Δικαστηρίου του 
Στρασβούργου»

Μία ακόμη προσπάθεια του 
Δικηγορικού Συλλόγου της 
Ξάνθης να αφυπνίσει την το-
πική κοινωνία οργανώνοντας   
επιστημονικές εκδηλώσεις για 
το  μείζον θέμα που καίει σχε-
δόν όλη την Χώρα με θέμα. «Η 
ενδοοικογενειακή βία ενώπιον 
του Δικαστηρίου του Στρα-
σβούργου»

Ποιο συγκεκριμένα με κάλε-
σμα της Η Πρόεδρος και τα 
Μέλη του Διοικητικού Συμβου-
λίου του Δικηγορικού Συλλό-
γου Ξάνθης σας προσκαλούν 
να τιμήσετε με την παρουσία 
σας την επιστημονική εκδή-
λωση που διοργανώνει ο Δικη-
γορικός Σύλλογος Ξάνθης, με 
θέμα :

«Η ενδοοικογενειακής βία 
ενώπιον του Δικαστηρίου του 
Στρασβούργου»

Την Πέμπτη, 18 Απριλίου 2024 
και ώρα 19:00, στον Πολυχώ-
ρο Τέχνης και Σκέψης «Οικία 
Μάνου Χατζηδάκι»

Με εκτίμηση

Η Πρόεδρος

Δέσποινα Χατζηφωτιάδου
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ΧΑΤΖΗΑΝΤΩΝΙΟΥ 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ: ΣΤΗΡΙΖΟΥΜΕ 
ΚΑΘΕ ΠΡΟΣΠΑΘΕΙΑ ΠΟΥ 
ΑΝΑΒΑΘΜΙΖΕΙ ΤΟ 
ΠΕΡΙΒΆΛΛΟΝ

Συναντήσαμε το πρωί της Κυριακής τον Αντι-
δήμαρχο καθαριότητας του δήμου Ξάνθης 
Θανάση Χατζηαντωνίου σε ένα μονοπάτι στο 
περιαστιακό άλσος, να κρατά στο χέρι μία 
μαύρη σακούλα απορριμάτων και να μαζεύ-
ει πλαστικά μπουκάλια, χαρτιά και διάφορα 
αντικείμενα που πετούν αδιάφοροι συμπολί-
τες μας, ρυπαίνοντας στην κυριολεξία το σπίτι 
που ζούμε και φιλοξενούμε θα. Δηλαδή την Γη 
και το πολύ κοντινό μας περιβάλλον.

Στην γρήγορη κουβέντα που κάναμε αφού τα-
κτοποίησε ως απλός στρατιώτης την μαύρη 
σακούλα απορριμάτων στον χώρο συγκέντρω-
σης των απορριμάτων, περιορίστηκε μόνο να 
πει: Μπορεί εγώ να ανήκω σε άλλον πολιτιστι-
κό σύλλογο, όμως δεν γίνεται ως Ξανθιώτης 
και Αντιδήμαρχος καθαριότητας, να απουσιά-
ζω από αυτές τις δράσεις που αφορούν το πε-
ριβάλλον που ζούμε και αναπνέουμε.

Με λίγα λόγια, θα μπορούσε να ήταν στο κρε-
βατάκι του και να αράξει το πρωινό της Κυρια-
κής και σηκώθηκε ως απλός δημότης αυτής της 
πόλης και συμμετείχε στην κοινή προσπάθεια, 
και εδώ είναι η ειδοποιός διαφορά με τους 
στενούς συνεργάτες του πρώην δημάρχου Μ. 
Τσέπελη.
Οι στενοί συνεργάτες του Στράτου Κοντού, δι-
αθέτουν ήθος, σεβασμό και εκτίμηση για ότι 
θετικό γίνεται στην πόλη.
Απλά, εύγε στον δήμαρχο που επέλεξε αυτούς 
τους συνεργάτες

Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΟΤΗΤΑ 
ΣΤΗΝ ΞΑΝΘΗ ΕΙΝΑΙ ΕΔΩ

Και όμως αυτή η καθαρή εικόνα ήταν 
δύσκολο να αποτυπωθεί στο βλέμμα και 
το νου του Ξανθιώτου που περνούσε ή 
καθόταν να ξεκουραστεί στο συντριβά-
νι της πόλης τις ημέρες που ήταν δή-
μαρχος ο Μ. Τσέπελης και το ερώτημα 
παραμένει.

Τελικά πόσο δύσκολο ήταν οι συνερ-
γάτες του Τσέπελη να καθαρίσουν το 
συντριβάνι που βρίσκεται στο κεντρικό-
τερο σημείο της πόλης;
 
Η ουσία δεν είναι το καθαρό συντριβάνι  
της κεντρικής πλατείας. Η ουσία είναι 
ότι η νέα δημοτική αρχή ξεκίνησε την 
δουλειά της κάνοντας το αυτονόητο. Να 
είναι καθαρό το συντριβάνι της πλατεί-
ας.

Ακούραστος ο Γ. Χριστίδης 
Πρόεδρος κατασκηνωτών 
Ξάνθης

Και φυσικά δεν μπορούσε να γίνει κα-
μία δράση αν δεν ήταν παρών ο πρόε-
δρος των κατασκηνωτών Γ. Χριστίδης. 
Η αγάπη για το καλό και όμορφο χρόνια 
δεν κοιτά. Να είσαι γερός Γιάννη.

Βασίλης Ρούφος Πρόεδρος της 
Ένωσης Αγροτικών 
Συναιτερισμών Ξάνθης: «Τις 
καλύτερες ευχές μου για υγεία 
και προκοπή στους Αγρότες 
της  Ξάνθης

Η καλλιεργητική περίοδος στον κάμπο της 
Ξάνθης είναι στο φόρτε της και η Ένωση 
Αγροτικών Συνεταιρισμών Ξάνθης, είναι 
ετοιμοπόλεμη, προκειμένου να υποστηρίξει 
τις καλλιέργειες με τα απαραίτητα ζιζανιο-
κτόνα, φυτοφάρμακα, λιπάσματα και σπορι-
κά.

Η προσπάθεια του προέδρου και αντιδημάρ-
χου δήμου Αβδήρων Β. Ρούφου καθώς και 
τον συνεργατών του είναι συνεχής, προκει-
μένου να σταθούν αρωγοί στο δύσκολο έργο 
των αγροτών του νομού Ξάνθης που προ-
σπαθούν να μειώσουν τα κοστολόγια όσο το 
δυνατόν περισσότερο.
Θα πρέπει να ομολογήσουμε ότι το προσωπι-
κό της Ένωσης βρίσκεται πάντοτε στο πλευ-
ρό των ανθρώπων του μόχθου.

Ο Β. Ρούφος, άνθρωπος του μόχθου και ο 
ίδιος, μιας και είναι αγρότης, γνωρίζει από 
πρώτο χέρι τις δυσκολίες του επαγγέλματος 
και αυτός είναι ο λόγος που βρίσκεται σε 
στενή συνεργασία με τον Γενικό Διευθυντή 
Τσιναριδη Νικόλαο σε όλα τα ζητήματα που 
αφορούν την στήριξη των παραγωγών.
Ο Β. Ρούφος Πρόεδρος και αντιδήμαρχος 
του δήμου Αβδήρων, εύχεται στους Αγρότες, 
επ ευκαιρία των γιορτών του Πάσχα υγεία 
και προκοπή.

ΚΑΛΟ ΠΑΣΧΑ
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Ο Περιφερειάρχης ΑΜΘ προεδρεύει της Επιτροπής 
Περιβάλλοντος Ενέργειας και Κλιματικής Κρίσης της 
ΕΝΠΕ
Η πρώτη συνεδρίαση της Επι-
τροπής Περιβάλλοντος, Ενέρ-
γειας και Κλιματικής Κρίσης της 
Ένωσης Περιφερειών Ελλάδος 
διεξήχθη διαδικτυακά την Πα-
ρασκευή 12/04. Πρόεδρος της 
Επιτροπής είναι ο Περιφερειάρ-
χης Ανατολικής Μακεδονίας και 
Θράκης κ. Χριστόδουλος Τοψί-

δης και η πρώτη συνεδρίαση είχε μεν χαρακτήρα γνωριμίας των με-
λών μεταξύ τους, αλλά κατά τη διάρκεια της συστήθηκε το πλαίσιο 
δράσης της από τώρα και στο εξής.

«Είναι σημαντικό να έχουμε ισχυρή παρουσία και να συμβάλλουμε 
ουσιαστικά στην κατάρτιση των νομοσχεδίων που αφορούν την κλι-
ματική κρίση και τη διαχείριση των συνεπειών της» υπογράμμισε ο 
κ. Τοψίδης, σημειώνοντας παράλληλα ότι οι συνέπειες της κλιματι-
κής κρίσης είναι ήδη ορατές και έχουν επηρεάσει το φυσικό περι-
βάλλον και τη λειτουργία του όχι μόνο στην Περιφέρεια Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης, αλλά και σε όλη τη χώρα.

Παράλληλα ο Περιφερειάρχης ΑΜΘ τόνισε ότι ο κύριος στόχος των 
Περιφερειών, αλλά και του εν γένει σχεδιασμού διαχείρισης της κλι-
ματικής κρίσης θα πρέπει να εστιάζει κατά κύριο λόγο στον τομέα 
της Πρόληψης «καθώς ό,τι πλήττεται, δύσκολα επανέρχεται στην 
πρότερη μορφή του».

Κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης τονίστηκε επίσης η ανάγκη ανοι-
κτών διαύλων μεταξύ των Περιφερειών και των Υπουργείων, ώστε 
οι αποφάσεις τους να κινούνται προς την ίδια κατεύθυνση καθώς 
και η ανάγκη κατάρτισης χωροταξικού σχεδίου αναφορικά με τις 
ΑΠΕ.
Την Επιτροπή Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιματικής Κρίσης 
της ΕΝΠΕ, αποτελούν οι:
Πρόεδρος: Τοψίδης Χριστόδουλος (Περιφερειάρχης Αν. Μακεδονί-
ας & Θράκης)
Αντιπρόεδρος: Γιακουμάτου Εβίνα (Α/ρχης Βιομηχανίας, Ενέργει-
ας & Φυσικών Πόρων Αττικής)
Γραμματέας: Μπλέτσας Στυλιανός (Α/ρχης Βιώσιμης Ανάπτυξης, 
Ενέργειας, Χωροταξίας και Περιβάλλοντος Δυτικής Ελλάδας)
Μέλος: Μητράκας Θεόδωρος (Πρόεδρος Περιφ. Συμβουλίου Κεντρ. 
Μακεδονίας)
Μέλος: Αδαμόπουλος Αναστάσιος (Α/ρχης Ενέργειας, Περιβάλλο-
ντος και Κυκλικής Οικονομίας Πελ/νήσου)
Μέλος: Ιωάννου Σπυρίδων (Α/ρχης Χωροταξίας, Περιβάλλοντος & 
Κλιματικής Αλλαγής Ιονίων Νήσων)
Μέλος: Λυσσαρίδης Νικόλαος (Α/ρχης Επιχειρηματικότητας & Με-
ταφορών Δυτικής Μακεδονίας)
Μέλος: Κασσίμης Χρήστος (Περ. Σύμβουλος Αττικής)

Σε μία συμβολική και ουσιαστική πρωτοβουλία προχώρησε το μεση-
μέρι της Κυριακής ο Πολιτιστικός Σύλογος ΚΑΤΑΣΚΗΝΩΤΕΣ και στο 
πλαίσιο του Let’ s do it GREECE παιδιά, νέοι και «μεγαλούτσικοι» στην 
ηλικία βρέθηκαν στο περιαστικό άλσος της πόλης μας όπου και το κα-
θάρισαν.
Παρόντας και ο αντιδήμαρχος καθαριότητας του δήμου Ξάνθης κ. Χα-
τζηαντωνίου που έδωσε πρώτος το καλό παράδειγμα.
Για μία ακόμη φορά οι Κατασκηνωτές  για περισσότερα από 30 χρόνια 
έχουν ταυτιστεί με έννοιες όπως εθελοντισμός,ανιδιοτέλεια, αλληλεγ-
γύη και φυσικά διασκέδαση.

Οι Κατασκηνωτές καθάρισαν το 
περιαστικό άλσος της Ξάνθης
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Τέμπη: Η Ευρωπαία Εισαγγελέας ξαναχτυπά και ψάχνει τον 
δρόμο ακύρωσης του νόμου περί ευθύνης υπουργών

Κοινοτικό δίκαιο έναντι συνταγματικής έννομης τάξης

Σύμφωνα με το δημοσίευμα, η Κιόβεσι απεύ-
θυνε ερώτημα προς τις νομικές υπηρεσίες της 
Ε.Ε. σχετικά με την άσκηση απευθείας διώξε-
ων για ευρωπαϊκά αδικήματα κατά πολιτικών 
προσώπων με βάση την αρχή της υπεροχής 
του κοινοτικού δικαίου έναντι της συνταγμα-
τικής έννομης τάξης, όπως αυτή διαμορφώ-
θηκε στην υπόθεση του βασικού μετόχου.

«Θα ασκήσει απευθείας διώξεις κατά τουλά-
χιστον δύο υπουργών, ίσως και περισσότε-
ρων, για την εμπλοκή τους στους χειρισμούς 
της περίφημης σύμβασης 717 και, ιδιαίτερα, 
στο σκέλος των παράνομων παρατάσεων για 
τις οποίες έχει ήδη ασκήσει διώξεις σε 23 αξι-

ωματούχους του ΟΣΕ και της ΕΡΓΟΣΕ» σημειώ-
νει το δημοσίευμα.

Πάντα σύμφωνα με το δημοσίευμα η πρώτη πόρ-
τα που χτύπησε ήταν του Κολεγίου των Επιτρο-
πών από όπου της μεταβιβάστηκε προφορικά η 
άποψη ότι με βάση το ισχύον νομικό καθεστώς 
δεν υπάρχει κανένα νομικό εμπόδιο για την 
απευθείας άσκηση διώξεων κατά υπουργών για 
οικονομικές απάτες εντός της Ε.Ε..

Σύμφωνα με την «Εστία» το 85% του έργου 
χρηματοδοτείται από την ΕΕ και η έρευνα της 
ευρωπαϊκής Εισαγγελίας αφορά στο αδίκημα της 
διασπάθισης κοινοτικού χρήματος.

Το δυστύχημα που συγκλόνισε το πανελλή-
νιο.

Το «εμπόδιο» της ελληνικής νομοθεσίας
Θυμίζουμε πως η Ευρωπαία Εισαγγελέας, μιλώ-
ντας πρόσφατα σε αρμόδια επιτροπή του ευρω-
κοινοβουλίου, Αναφέρθηκε στην επίσκεψη που 
πραγματοποίησε στην Αθήνα για την υπόθεση 

της σιδηροδρομικής τραγωδίας των Τεμπών 
και υποστήριξε πως όταν ήρθε στην Ελλάδα 
δεν μπόρεσε να ερευνήσει πρώην υπουργούς 
της κυβέρνησης αναφερόμενη στην ελληνική 
νομοθεσία.
Σε ερώτηση που δέχθηκε από την Ολλανδή 
Ευρωβουλεύτρια Σόφι ιντ Βέλτ, η Λάουρα 
Κοβέσι ανέφερε ότι έχει απαγγείλει κατηγο-
ρίες σε 23 άτομα όσον αφορά τη σύμβαση 
717. Επανέλαβε ότι δεν μπόρεσε να ερευνή-
σει πρώην υπουργούς της κυβέρνησης λόγω 
της ελληνική νομοθεσίας και των κωλυμάτων 
που θέτει. Λόγω της εθνικής νομοθεσίας δεν 
κατέστη δυνατό να ερευνήσει και όλες τις 
πτυχές της τραγωδίας στα Τέμπη.

Υπενθυμίζουμε ότι 1.350.000 πολίτες έχουν 
υπογράψει το ψήφισμα της προέδρου του 
Συλλόγου «Τέμπη 2023», Μαρίας Καρυστια-
νού, με αίτημα την έναρξη των διαδικασιών 
για την αναθεώρηση του νόμου περί ευθύνης 
υπουργών και την κατάργηση βουλευτικής 
ασυλίας, όταν προκύπτει ποινική ευθύνη 
πολιτικών προσώπων.

Γ’ Εθνική: Το Άβατο «υποβίβασε» την Δόξα Δράμας, νίκη του Πετεινού στην 
Ορεστιάδα! Τα αποτελέσματα, η νέα βαθμολογία
Ολοκληρώθηκε η 31η αγωνιστική του 1ου ομίλου της Γ’ 
Εθνικής με τον Άρη Αβάτου να κερδίζει την Δόξα Δράμας 
με σκορ 3-2 και σε συνδυασμό με τη νίκη της Νίκης Ευκαρ-
πίας (χρειάζεται έναν βαθμό στα επόμενα τρία ματς) ουσια-
στικά αποχαιρέτισε από σήμερα την κατηγορία.

Στο θρακιώτικο ντέρμπι ο Άρης Πετεινού νίκη εκτός την 
Ορεστιάδα, ενώ ο Πανθρακικός επικράτησε με σκορ 0-1 
μέσα στην Επανομη.

Στα υπόλοιπα αποτελέσματα, ο ΠΑΟΚ Κρηστώνης επικρά-
τησε του Αετού Βαρβάρας, ο Απόλλων Παραλιμνίου κέρδι-
σε μέσα στον Χανιώτη, ενώ Θερμαϊκός και Νέστος Χρυσού-
πολης έμειναν στο ισόπαλο 1-1.

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ – 1ος ΟΜΙΛΟΣ

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ 31ης 
ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗΣ

Ορέστης Ορεστιάδας – 
Άρης Πετεινού 0-2 (31′ 
Τσαγαλάς, 90′ Τυριάκης)

Άρης Αβάτου – Δόξα Δρά-
μας 3-2 (8′ Θεολόγου, 12′ 
πεν. Τσάπαρης, 84′ Ανα-
γνωστόπουλος – 14′ πεν. 
Κυριακίδης, 33′ Χατζηδη-
μητρίου)

Αναγέννηση Επανομής – 
Πανθρακικός 0-1 (51′ Ιβάν 
Σίλβα)

Μέγας Αλέξανδρος 
Αγίας Μαρίνας Ημαθί-
ας – Νίκη Ευκαρπίας 1-2 
(41′ Καραγιάννης – 38′ 
Μποζίδης, 63′ Πανυτσί-
δης)

ΑΟ Χανιώτης – Απόλλων 
Παραλιμνίου 1-2 (58′ 
Τοπούζης – 22′ Κατσα-
μάγκας, 75′ Ζήση)

ΠΑΟΚ Κρηστώνης – Αε-
τός Βαρβάρας 2-0 (34′ 
Κυριακίδης, 60′ Κυρια-
κίδης)

Θερμαϊκός Θέρμης – Νέ-
στος Χρυσούπολης 1-1 (72′ 
Γκαργκαλατζίδης – 28′ 
Ράνος)

Βέροια – ΑΟ Καβάλα 0-1 
(21′ Παπαδόπουλος Β’)

Κεραυνός Αγγελοχωρίου – 
Ποσειδών Ν. Μηχανιώνας 
0-3 α.α.
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ΘΕΑΤΡΙΚΗ ΠΑΡΑΣΤΑΣΗ – KOYM 
KOYAT- ΑΠΟ ΤΗ ΘΕΑΤΡΙΚΗ ΟΜΑ-
ΔΑ ΞΑΝΘΗΣ ΑΡΤ ΤΙΣ ΕΙ

Λίγα λόγια για την παράσταση:

Βρισκόμαστε εν μέσω της δικτατορίας στην 
Ελλάδα, την Κυριακή του Πάσχα, 9 Απριλίου 
1972.
Ένα ζευγάρι λέει ψέμματα, για να μην ανα-
γκαστεί να ξαναπάει στο χωριό. Και ενώ πι-
στεύουν πως τα έχουν καταφέρει να μείνουν 
έστω και για μία ημέρα μόνοι, αρχίζουν να 
καταφθάνουν πρώην εραστές, χουντικοί, ένα 
τάγμα φαντάρων με σούβλες και αρνιά και 
μία αγάπη από το παρελθόν.

Τρεις ηθοποιοί, υποδύονται έξι χαρακτήρες, 
πραγματοποιώντας επί σκηνής αστραπιαίες 
ολικές μεταμορφώσεις σε μία φάρσα απολύ-
τως χορογραφημένου ρυθμού και ιδιάζουσας 
κατασκευής, για μία εποχή που υπήρξε εξίσου 
αστεία όσο και επικίνδυνη.

Σάββατο 20/4 και Κυριακή 21/4
Σκηνοθεσία: Φίλιππος Τσαουσελης
Παίζουν οι : Κουτίνη Μάρθα, Τουρατζίδης Νι-
κόλαος, Τσιλιγγαριδης Κώστας
Γενική είσοδος: 7€ (ΑμεΑ 5€)
Τηλέφωνο κρατήσεων: 6982753962 (οι θέσεις 
είναι περιορισμένες)

Η παράσταση θα πραγματοποιηθεί στο χώρο 
του Συλλόγου Ποντίων Ν.Ξάνθης , Πάροδος 
Θερμοπυλών 8 , στο 2ο όροφο.

Θα χαρούμε να σας δούμε εσάς και τους ανα-
γνώστες σας στην παράσταση μας και να γε-
λάσουμε παρέα.

Δ΄ΧΑΙΡΕΤΙΣΜΟΙ ΣΤΟΝ Ι.Ν 
ΑΓΙΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΕΧΙΝΟΥ

Την Παρασκευή 12 Απριλίου 2024 τελέστηκε 
στον Ι.Ν. Αγίου Γεωργίου Εχίνου η Ακολουθία 
των Δ΄ Χαιρετισμών στην οποία τέλεσε ο στρα-
τιωτικός ιερέας του Δ΄ΣΣ πατέρας Νικόλαος.

Στον εκκλησιασμό που διοργάνωσαν από κοι-
νού ο Σύλλογος Σαρακατσάνων και ο Σύλλογος 
Εβριτών Ν. Ξάνθης, σύμφωνα με το Πρόγραμ-
μα «Εκκλησιασμοί σε Ι.Ν. στα Πομακοχώρια 
του Ν. Ξάνθης 2024» και παρευρέθηκαν ο Πρό-
εδρος του Συλλόγου Σαρακατσάνων Ξάνθης κ. 
Μπίκος Γεώργιος, ο Πρόεδρος του Συλλόγου 
Εβριτών Ξάνθης κ. Πεχλεβανούδης Γεώργιος, 
ο Πρόεδρος του Παραρτήματος Ξάνθης της 
Ενώσεως Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού 
Υποστράτηγος ε.α. Ιωάννης Κουτσαϊμάνης και 
πολλά μέλη και φίλοι των Αναδόχων Συλλόγων 
και του Παραρτήματος ΕΑΑΣ Ξάνθης οι οποί-
οι μετακινήθηκαν με μισθωμένο από τους Συλ-
λόγους Σαρακατσάνων και Εβριτών λεωφορείο 
και πολλά ΙΧ οχήματα.

Δυναμικό παρόν έδωσαν τα μέλη του Συλλόγων 
Συνοικισμού Σταθμού και Συνοικισμού Στρατώ-
νων Κομοτηνής καθώς και Συλλόγου εκδρομέων 
από Καβάλα που προσήλθαν με δύο λεωφορεία.

Παρόντες ήταν επίσης ο Δκτής και Αξιωματικοί 
του ΤΕ Εχίνου ,Αξιωματικοί του Αστυνομικού 
Τμήματος Εχίνου καθώς και ο μεγάλος δωρητής 
του Ναού κ. Αντώνης Γαβρίλης με την σύζυγό 
του που κάθε χρόνο έρχονται από την Αθήνα για 
να παρευρεθούν στην Ακολουθία των Δ΄ Χαιρε-
τισμών στον Ι.Ν. Αγίου Γεωργίου Εχίνου.

Μετά τους Χαιρετισμούς οι Ανάδοχοι του εκ-
κλησιασμού Σύλλογοι Σαρακατσάνων και Εβρι-
τών προσέφεραν καφέ και εδέσματα σε όλο το 
εκκλησίασμα στα καφενεία του χωριού.

Επόμενος εκκλησιασμός του Προγράμματος 
«Εκκλησιασμοί σε Ι.Ν. στα Πομακοχώρια του 
Ν. Ξάνθης 2024», η Ακολουθία της Μ. Παρα-
σκευής και η Περιφορά του Επιταφίου στον Ι.Ν. 
Αγίου Γεωργίου Εχίνου στις 3 Μαΐου 2024..

Αγροτοκτηνοτρόφοι ΑΜΘ ζη-
τούν από το ΥΠΑΑΤ ελέγχους 
στα τελωνεία για τις ελληνο-
ποιήσεις αμνοεριφίων

Σε στάση αναμονής βρίσκονται οι κτηνοτρόφοι 
της Ξάνθης  και της ευρύτερης περιοχής για την 
διάθεση των αμνοεριφίων τους. Τρεις εβδομά-
δες πριν το Πάσχα και ακόμη δεν έχει ξεκινή-
σει η προσέγγιση από τους εμπόρους, ώστε να 
ξεκινήσει η αγοραπωλησία. Η στάση αυτή προ-
βληματίζει τους κτηνοτρόφους που φοβούνται 
ότι υποκρύπτει προσπάθεια από τους εμπόρους 
να κάνουν αθρόες εισαγωγές από χώρες που το 
αρνί είναι σε χαμηλότερη τιμή όπως σε Ρουμα-
νία και Βόρεια Μακεδονία, (εκτός Βουλγαρίας 
που φέτος η τιμή του είναι όσο και στην Ελλάδα) 
με αποτέλεσμα να μείνουν τα δικά τους αμνοε-
ρίφια απούλητα.

Πως γίνονται τα « βαφτίσια»

Είναι ένας κίνδυνος διόλου αβάσιμος αφού είναι 
κοινό μυστικό ότι: «Υπάρχουν οι μεγαλέμποροι 
που φέρνουν ζωντανά 40.000 – 70.000 αμνο-
ερίφιά που τα αγοράζουν σε χαμηλές τιμές, τα 
κρατούν σε στάβλους λίγες μέρες και τα σφά-
ζουν στα δικά μας σφαγεία. Έτσι παίρνουν την 
μπλε σφραγίδα και βαπτίζονται ελληνικά. Ο 
καταναλωτής αγοράζει αρνί με μπλε σφραγίδα 
νομίζοντας ότι είναι ελληνικής παραγωγής αλλά 
είναι ελληνικής σφαγής. Έτσι χτυπούν τις τιμές 
και στα αμνοερίφια των παραγωγών της ΑΜΘ 
και μένουν απούλητα ή στο παραπέντε πουλάνε 
– για να μην τους μείνουν-  σε τιμές κάτω του 
κόστους παραγωγής.

Αυτός είναι και ο λόγος που οι κτηνοτρόφοι της 
ΑΜΘ ζητούν επισταμένους ελέγχους και παρά 
τις δεσμεύσεις Αυγενάκη κανένας δεν γνωρίζει 
ότι αυτοί οι έλεγχοι θα πραγματοποιηθούν .

Η ουσία είναι ότι ακόμη μία Πασχαλινή Περίοδο 
οι αγροτοκτηνοτρόφοι της ΑΜΘ κινούνται στην 
αβεβαιότητα γιατί όπως κάθε χρόνο, έτσι και 
φέτος, το κράτος θα είναι απών από τον μεγάλο 
αγώνα επιβίωσης που δίνουν καθημερινά.
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Ανθυπασπιστής (ΠΖ) του Δ’ ΣΣ παράδειγμα προς μίμηση για την 
εθελοντική περιβαλλοντική και οικολογική δράση και συνείδηση 
καθαρίζοντας το βυθό της θάλασσας μαζί με τον γιό του λαμβά-
νοντας πολλές διακρίσεις και εύσημα προβάλλοντας παράλληλα 
το κοινωνικό πρόσωπο του Ελληνικού Στρατού μας

Μέσα από την εθελοντική του δράση, εν ενερ-
γεία στέλεχος του Δ΄ΣΣ αποτελεί παράδειγμα 
προς μίμηση με την προσφορά του στο περι-
βάλλον. Με γνώμονα την κοινωνική και οικο-
λογική του συνείδηση, ο Ανθυπασπιστής (ΠΖ) 
Μιχαήλ Βαγκούσης, εδώ και πολλά χρόνια, 
αφιερώνει εθελοντικά πολύτιμο προσωπικό 
χρόνο και κόπο για τον υποβρύχιο καθαρισμό 
του βυθού και διαφόρων λιμανιών από υλικά, 
που διαταράσσουν το θαλάσσιο οικοσύστημα. 
Περισυλλέγοντας πλαστικά, παρατημένα δί-
χτυα, αγκίστρια, πετονιές, μπαταρίες, ελαστι-
κά αυτοκινήτων, συμβάλλει στην προστασία 
της θαλάσσιας ζωής, στην αποφυγή επέκτα-
σης της μόλυνσης στους ανθρώπους, αλλά και 
στην αισθητική αναβάθμιση των θαλάσσιων 
περιοχών.
     Κατά τη διάρκεια της δράσης αυτής, εκτός 
από την εξαγωγή πληθώρας επικίνδυνου 
αλιευτικού εξοπλισμού και άλλων βλαβερών 
υλικών, σε δύο διαφορετικές περιπτώσεις, 
ανέσυρε βλήματα όλμων του Β΄ Παγκοσμίου 
Πολέμου, τα οποία ήταν άκρως επικίνδυνα για 
λουόμενους, ερασιτέχνες και επαγγελματίες 
αλιείς.
      Με το πέρασμα του χρόνου, μεταλαμπά-
δευσε την αγάπη του για τη φύση, και ιδιαί-
τερα για τη θάλασσα, και στον γιο του Ζήση 
Βαγκούση, ο οποίος από την ηλικία των 7 
ετών άρχισε να προσφέρει και εκείνος στους 
θαλάσσιους καθαρισμούς, ακολουθώντας τα 
βήματα του πατέρα του. Το 2020 ο γιος του 
απέσπασε το 1ο βραβείο “You Smile Award”, 
στην κατηγορία «Περιβάλλον», που διοργα-
νώνει το Χαμόγελο του Παιδιού.
Συχνά, οι εθελοντικές αυτές και περιβαλλοντι-
κές δράσεις, έγιναν είδηση σε τοπικά, περι-
φερειακά και διεθνή ΜΜΕ. Με την προβολή 
αυτή, τονίζεται η σημασία της προσωπικής 
ευθύνης στην κοινωνική προσφορά, ειδικά 
από ανθρώπους του Ελληνικού Στρατού, που 
έμπρακτα και σε καιρό ειρήνης αγαπούν και 
φροντίζουν τον τόπο αυτό, τον οποίο έχουν 
ορκιστεί να προστατεύουν. Έτσι, ενισχύεται 
το αίσθημα οικολογικής συνείδησης μικρών 
και μεγάλων, αναδεικνύοντας το τεράστιο 
πρόβλημα της μόλυνσης του βυθού από τα 

πλαστικά που κατακλύζουν τις θάλασσές μας, 
προστατεύοντας, εκτός από τους ανθρώπους, 
και πολλά θαλάσσια είδη, όπως οι χελώνες κα-
ρέτα-καρέτα, τα δελφίνια, οι φώκιες και άλλα 
θαλάσσια κήτη.
    Αποκορύφωμα των δραστηριοτήτων αυτών, 
ήταν η συμμετοχή πατέρα και γιου στο πολυβρα-
βευμένο διεθνές ντοκιμαντέρ “My name is blue”, 
που γυρίστηκε το 2021 σε 4 χώρες και άρχισε να 
προβάλλεται για πρώτη φορά το 2023 σε διεθνή 
φεστιβάλ άγριας ζωής, όπως το Vaasa Wildlife 
Festival στην Φινλανδία, ενώ συνεχίζει ακόμα 
να προβάλλεται σε διάφορες χώρες του κόσμου, 
αποσπώντας βραβεία και θετικές κριτικές.
     Στις 15 Απριλίου 2024, το εν λόγω ντοκιμα-
ντέρ θα προβληθεί στο 1ο Διεθνές Φεστιβάλ Κι-
νηματογράφου για τους ωκεανούς, στο Μέγαρο 
Μουσικής Αθηνών.

Εκλογές Κυνηγητικού 
Συλλόγου Ξάνθης: 
Μεγάλη αποχή, ψήφι-
σαν μόλις 192 κυνηγοί 
από τους 1600 
εγγεγραμμένους.

Σύμφωνα με τον ΜΑΧΗΤΗ μεγάλη 
αποχή σημειώθηκε στις σημερινές 
εκλογές του Κυνηγητικού συλλόγου 
Ξάνθης αφού από τα 1.600 περίπου 
μέλη, ψήφισαν μόνο 192 κυνηγοί

Οι εκλογές ξεκίνησαν το πρωί της 
Κυριακής  και οι κάλπες έκλεισαν στις 
6 το απόγευμα με την συμμετοχή όμως 
και προσέλευση ιδιαίτερα μικρή και 
διεξήχθησαν με μεγάλη ηρεμία και 
ενότητα. .

Μιλώντας στο Next tv ο Λοίζος Σερραί-
ος που όλα δείχνουν ότι θα επανέρθει 
στη θέση του Προέδρου, ζήτησε την 
συνεργασία με όλους τους Φορείς του 
Νομού και ιδιαίτερα την Π.Ε. Ξάνθης 
και φυσικά τους Δήμους του Νομού 
Ξάνθης.

ΦΩΤΟ ΑΠΟ ΜΑΧΗΤΗΣ
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Θα μπορούσε να πει κανείς 
πώς η πρωτοβουλία της 
ΑΔΕΔΥ Ξάνθης, του ΕΒΕ 
και του  Εργατικό Κέντρο, 
ήταν μία καλή προσπάθεια. 
Πόσο όμως, βοήθησε τον 
νομό;
Κατ’ αρχήν θα πρέπει να συγχα-
ρούμε τους παραπάνω εκπρο-
σώπους για την προσπάθεια που 
αναδεικνύει  την καλή πρόθεση 
να βοηθήσουν την περιοχή μας, 
προκειμένου να βρεθούν λύσεις 
και να γίνουν προτάσεις  σε ση-
μαντικά προβλήματα που αντι-
μετωπίζει η κοινωνία της Ξάνθης 
και το ερώτημα είναι. Πόσο πλέον 
βοηθάν αυτές οι πρωτοβουλίες 
όταν ο κόμπος έχει φτάσει προ  
πολλού στο χτένι και άρα οι επι-
λογές, όπως δείχνει η συνολική 
εικόνα του νομού, ξεκινώντας από 
το νοσοκομείο και καταλήγοντας 
στην “νταβατζίδικη” απόφαση της 
αύξησής των διοδίων, μέχρι την 
ενοποίηση των ΔΕΥΑ της ΑΜΘ 
και γενικώς όλης της Ελλάδος, με 
αποφάσεις και προτάσεις από τα 
αρμόδια υπουργεία παρμένες στο 
“γόνατο”;

Όπως γράψαμε πιο πάνω στα 
εν λόγω θέματα και στα εκατομ-
μύρια επί μέρους προβλήματα, 
ο κόμπος έφτασε στο χτένι και 
δεν υπάρχει δρόμος γυρισμού. 
Ο νομός Ξάνθης έχει πάρει τον 
κατήφορο και σίγουρα αυτού του 
είδους οι συναθροίσεις δεν βοη-
θάνε από την στιγμή που αυτοί 
που μπορούνε να πιέσουν το 
υδροκέφαλο κράτος και την κυ-
βέρνηση της προεκλογικής περιό-
δου, απουσίαζαν, όπως για παρά-
δειγμα ο κυβερνητικός βουλευτής 
Σ. Τσιλιγγίρης.

Με λίγα λόγια και χωρίς καμία 
διάθεση να ασκήσουμε κριτική 
στην προσπάθεια, αναφέρουμε 
ότι πρέπει οι δράσεις να είναι 
όσο πιο δυναμικές γίνεται γιατί 
όπως προαναφέραμε, ο κόμπος, 

ήδη έφτασε στο 
χτένι και αφού μέχρι 
σήμερα η κάθε κινη-
τοποίηση, συζήτηση, 
πρωτοβουλία, βρή-
κε το ντουβάρι της 
κυβέρνησης, η οποία 
έχει αποδείξει στην 
πεντάχρονη πορεία 
της ότι είναι μακριά 
από τα προβλήματα 
των πολιτών και έχει, 
μάλλον, διαγράψει 
την Ξάνθη και την 
Θράκη από τον χάρτη 
της Ελλάδος πλην 
Αλεξανδρούπολης, 
η οποία είναι πλέ-
ον και επίσημα μία 
Αμερικάνικη αποικία, 
οπότε εκεί δεν γεννά-
τε θέμα.

Άρα η περίοδος της 
κουβέντας τελείωσε.

Θα πρέπει να βγούνε 
δυναμικά μπροστά οι 
βουλευτές της Θρά-
κης, ανεξαρτήτου 
χρώματος και κόμμα-
τος, ο Περιφερειάρ-
χης και οι δήμαρχοι, 
να χτυπήσουν το 
χέρι στο γραφείο της 
κυβέρνησης και απλά 
να τους πούνε ότι δεν 
πάει άλλο.

Και πάμε στο δια 

Καλή η μάζωξη 
των φορέων για 
το νοσοκομείο της 
Ξάνθης αλλά …

ταύτα.

Η Θράκη διαθέτει Θρακιώτες βουλευτές 
για την Θράκη;

Διαθέτει Περιφερειακό Συμβούλιο και 
Περιφερειάρχη για την Θράκη;

Δημάρχους και Δημοτικά Συμβούλια για 
την Θράκη;

Άρα οι τοπικές πολιτικές δυνάμεις, οι 
οποίες με την δυναμική τους θα μπορού-
σαν ίσως να αλλάξουν τα κακώς κείμενα 
στην Θράκη, δεν ενδιαφέρονται, δεν τους 
πονά και κοιτάζουν το βόλεμα.

Άρα για πια Ξάνθη μιλάμε, για πια Θρά-
κη.

Πέθανε ο 
ηθοποιός 
Γιάννης Φέρτης, 
είχε πρωταγωνι-
στήσει σε πολλές 
ταινίες, σειρές και 
θέατρο.

Ο σπουδαίος ηθοποιός Γιάννης Φέρτης, 
έφυγε από τη ζωή σε ηλικία 86 ετών, το 
πρωί της Κυριακής (14/4/24), αφήνο-
ντας στο χώρο του θεάτρου, ακόμα ένα 
μεγάλο πλήγμα.
Ο ηθοποιός είχε πρωταγωνιστήσει σε 
πολλές ταινίες, σειρές και θέατρο.

Ποιος ήταν ο Γιάννης Φέρτης
Ο Γιάννης Φέρτης γεννήθηκε το 1938. 
Αποφοίτησε από τη σχολή Θεάτρου Τέ-
χνης Κάρολου Κουν το 1958 και το 1959 
εμφανίστηκε για πρώτη φορά στο θέατρο 
στο έργο «Η ηλικία της νύχτας» του Ιά-
κωβου Καμπανέλλη. Ακολούθησαν έργα 
όπως Όρνιθες του Αριστοφάνη, Ευρυ-
δίκη του Ζαν Ανούιγ, Γλυκό πουλί της 
νιότης του Τενεσί Ουίλιαμς, Επικίνδυνη 
στροφή του Τζον Πρίσλεϊ, Άσκηση πέντε 
δακτύλων του Πίτερ Σάφερ, Ο δικέφαλος 
αετός του Ζαν Κοκτώ. Έγινε συνιδρυτής 
του Λαϊκού Πειραματικού Θεάτρου και 
εμφανίστηκε στα έργα Καπιταίν Σελ Κα-
πιταίν Εσό του Σερζ Ρεζβάνι και Η μάνα 
του Μπέρτολτ Μπρεχτ. Από το 1967 και 
για μια δεκαετία, ως θιασάρχης μαζί με 
την Ξένια Καλογεροπούλου ανέβασε ση-
μαντικά θεατρικά έργα.
Σημαντική ήταν η συνεισφορά του στο 
Αρχαίο Θέατρο, τον ελληνικό κινημα-
τογράφο και την τηλεόραση, ενώ έχει 
«δανείσει» τη φωνή του και σε πολλές 
διαφημίσεις για την τηλεόραση και το 
ραδιόφωνο.

Υπήρξε παντρεμένος με την Ξένια 
Καλογεροπούλου, τη Μιμή Ντενίση 
ενώ από το 2001 σύζυγός του ήταν η 
ηθοποιός Μαρίνα Ψάλτη.
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ΞΑΝΘΗ ΩΡΑ ΜΗΔΕΝ – 
ΤΕΤΕΛΕΣΘΕ;

Θρασύτατη 
ληστεία σε κεντρι-
κό σημείο της Ξάν-
θης, από γυναίκα 
Ρομά με θύμα μια 
75χρονη, η οποία 
εξέπνευσε λίγη 
ώρα μετά το συμ-
βάν στο Νοσοκο-
μείο Ξάνθης.

Δυστυχώς πλέον η “ωμή” 
αλήθεια πλέον βαδίζει στην 
πόλη μας και το “κακό” για 
την ασφάλεια και την ζωή 
των συμπολιτών μας παρα-
μονεύει όχι μόνο στα σοκά-
κια της πόλης αλλά και μέσα 
στο κέντρο.

Αναφερόμαστε συχνά πυ-
κνά στην κατάσταση που 
αφορά την κατάσταση στο 
θέμα της ασφάλειας που 
αφορά τις ζωές και τις πε-
ριουσίες σε ολόκληρο τον 
νομό της Ξάνθης από την 
κακουργηματική συμπερι-
φορά των Δροσεριτών στην 
Περιφέρεια αλλά και στο 
κέντρο της πόλης όπως το 
απίστευτο περιστατικό που 

συνέβη το πρωί της 
Τετάρτης στην οδό 
Βενιζέλου στις 9 το 
πρωί όπου μια ηλι-
κιωμένη συμπολί-
τισσα μας, έπεσε 
θύμα ληστείας, 
όταν δέχθηκε επί-
θεση από γυναίκα 
Ρομά -όπως ανέ-

φεραν αυτόπτες μάρτυρες-, η 
οποία της όρμησε, άρπαξε την 
τσάντα της με τη βία και ετρά-
πη σε φυγή προς άγνωστη κα-
τεύθυνση.

Η ηλικιωμένη γυναίκα μετα-
φέρθηκε με ασθενοφόρο του 
ΕΚΑΒ στο Νοσοκομείο Ξάν-
θης, με τραύμα στο μάτι, αλλά 
δυστυχώς λίγη ώρα μετά, κα-
τέληξε, παρά τις προσπάθειες 
των γιατρών να την κρατήσουν 
στη ζωή. Για το περιστατικό 
ενημερώθηκε η Αστυνομία και 
έχει εξαπολύσει ανθρωποκυ-
νηγητό για την ανεύρεση της 
δράστιδας.

Αξίζει να σημειωθεί πως η 
τσάντα του θύματος βρέθηκε 
σε κοντινή απόσταση από το 
συμβάν μέσα σε κάδο απορ-
ριμμάτων.

Είναι αλήθεια πως όσες φο-
ρές και αν έχουμε ασχοληθεί 
με την εν γένει συμπεριφορά 
των Ρομά στην Ξάνθη και όσες 
φορές επίσης έχουμε ζητήσει 
την παρέμβαση των αρμοδί-
ων καθώς και της ίδιας της 
Κυβέρνησης, δεν έχουμε δει 
να υπάρχει ανταπόκριση και 
αναρωτιόμαστε αν για αυτούς 
η Ξάνθη αποτελεί μέρος της 
χώρας ή όχι.

Ανδρουλάκης: Το 
ΠΑΣΟΚ θα είναι 
δεύτερο κόμμα στις 
ευρωεκλογές 
- Ο λαός θέλει αντιπο-
λίτευση σοβαρή, όχι 
lifestyle και show

Είναι σχεδόν βέβαιο ότι το ΠΑΣΟΚ θα είναι 
δεύτερο κόμμα στις Ευρωεκλογές, άλλωστε 
τι έχασε τι βρήκε, αφού καμία διαφορά, πλην 
των ευρωβουλευτών που θα οικονομήσουν 
διπλό μεροκάματο στα Βρυξέλες αν εκλε-
γούν, για τον Ελληνικό Λαό δεν θα έχει.
Άρα, όσο πιο πολύ εκτοπίσει τον έτερο κε-
ντροαριστερό - τάχα μου Κασσελάκη - τό-
σους πιο πολλούς θα στείλει στις Βρυξέλλες 
και φυσικά ο μεγάλος χαμένος, ως συνήθως, 
θα είναι ο Ελληνικός Λαός, αφού ότι θετικό 
έρχεται - αν έρχεται από τις Βρυξέλλες - τα 
εδώ λαμόγια της πολιτικής, το διαστρεβλώ-
νουν προς προσωπικό τους όφελος και άρα 
για τον μέσο Έλληνα πολίτη, που εξ αιτίας 
του πολιτικού παράγοντα, πνέει τα λοίσθια 
του, και άρα, είτε το ΠΑΣΟΚ βγει δεύτερο 
κόμμα είτε το Life style του Κασελάκη, είναι 
αδιάφορο για την καθημερινότητα του Έλ-
ληνα.
Πηγαίνετε κύριοι να βολευτείται στις Βρυ-
ξέλλες και αφήστε τον φουκαρά Έλληνα 
στον πόνο του.
Βέβαια υπάρχει και το μεγάλο μπέρδεμα, 
ποιος από τους δύο τελικά, είναι στην κε-
ντροαριστερά και ποιος όχι, οπότε όπως κα-
ταλαβαίνω θα πέσει χοντρό μαλλιοτράβηγ-
μα για μία θέση στο «δημοκρατικό»τόξο των 
Βρυξελλών. Καλό είναι να «φαγώνονται» τα 
κόμματα για να αφήνουν ήσυχους τους πο-
λίτες.

Α. Τσίπρας: Στην 
Ελλάδα το διακύ-
βευμα των εκλογών 
είναι να επανισσο-
ροπήσει το πολιτι-
κό σύστημα - Ο Μη-
τσοτάκης τρέχει σε 
έναν στίβο μόνος 
του και κινδυνεύει 
να έρθει δεύτερος

Η αλήθεια είναι ότι δεν του 
τόχα του Τσίπρα να λέει σω-
στά πράγματα - ίσως είχε 
αναλαμπή- όμως, αυτό που 
είπε ότι ο Μητσοτάκης τρέ-
χει μόνος του και θα έρθει 
δεύτερος, δεν είναι μακρυά 
από την πραγματικότητα 
και είναι λογικό αφού συ-
νεχίζει την πολιτική του 
Τσίπρα που εξόντωσε τους 
μικρομεσαίους και θα τους 
αποτελειώσει ο Μητσοτά-
κης, σε αυτό θα συμφωνή-
σω με τον Τσίπρα και είναι 
βέβαιο ότι κάτι ξέρει αφού 
και αυτός σαν κυβέρνηση, 
έτρεχε μόνος του και βγήκε 
δεύτερος και καταϊδρωμέ-
νος και όχι μόνο δεύτερος, 
αλλά σβέρκωσε στους «ντε-
μέκ» προοδευτικούς και τον 
Κασσελάκη που κύριος είδε 
που θα το πάει το κόμμα.
Τώρα όσο για την επαναι-
σορόπηση του πολιτικού συ-
στήματος μάλλον δουλεύει 
τον εαυτό του και δεν εξη-
γείται αλλιώς.
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Ο Πρόεδρος Β. Ρούφος, ο Διευθυντής 
Ν. Τσιναρίδης, και το προσωπικό  της 

Ε.Α.Σ. Ξάνθης
ΕΥΧΟΝΤΑΙ

Στα μέλη και τις οικογένειες τους, η 
Ανάσταση Του Θεανθρώπου να τους 

γεμίζει με δύναμη και αισιοδοξία

Χριστός Ανέστη και ΚΑΛΟ 
ΠΑΣΧΑ

ΜΥΝΗΜΑ ΕΟΡΤΩΝ ΠΑΣΧΑ
ΜΠΑΡΑΝ ΜΠΟΥΡΧΑΑΝ

Αγαπητοί  Χριστιανοί Συμπολίτες, 
σας εύχομαι ολόψυχα υγεία

Σωματική και Ψυχική,
αγάπη και ομοψυχία για ένα πιο 

αισιόδοξο και δημιουργικό
αύριο.

ΚΑΛΟ ΠΑΣΧΑ

Μπουρχάν Μπαράν
Βουλευτής Ν. Ξάνθης

Η Εβδομαδιαία Εφημερίδα ΗΧΩ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ - Η Ηλεκτρονική Εφημερίδα 
Xanthitimes.gr και το περιοδικό Αγορά ... ζω Θράκη 

εν όψη των γιορτών του Πάσχα σας εύχεται Υγεία και προκοπή
ΚΑΛΟ ΠΑΣΧΑ


